
31 Mart yerel seçim 
sürecinde son dönemece 
girilen içinde bulunduğu-
muz dönemde, Çatalca il-
çesinde mahalle miting-
leri hız kazandı. n 11’DE
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Her şeyHer şey ‘Güler yüzlü ‘Güler yüzlü 
Çekmeköy’Çekmeköy’ içiniçin

Halkın belediyesi, halkın hizmetinde;

Çekmeköy Belediye Başkanı Or-
han Çerkez, gazetemize özel açıklama-
lar yaptı. Göreve gelişinden bugüne il-
çede yapılanları ve bundan sonra yapıla-
cakları detaylı bir şekilde bizimle payla-
şan Başkan Çerkez, tasarruf genelgesi ve 
hükümetin SGK gibi borçları istemesiy-
le daralan bütçeye rağmen hizmetlerin 
durmadığını ifade etti. n 12’DE

CHP’den Beylikdüzü’nde demokrasi mitingi…

ÖZEL :“3T’YE VAR MISIN BAHÇELİ?”

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, 
MHP Lideri Devlet Bahçeli’nin 
“İmamoğlu suçsuzsa beraat etsin, 

suçluysa ceza alsın” çıkışına destek ver-
di. Bahçeli’nin sözlerini “önemsiyorum” 
diyerek olumlu karşılayan Özel, yargı 

sürecinde şeffaflık vurgusu yaptı ve dik-
kat çeken bir çağrıyı yineledi: “Gel, sen 
de varsan 3T’de buluşalım, Türkiye’nin 
önünü açalım. Terörsüz Türkiye’ye evet. 
Tutuksuz yargılamaya evet. TRT’den 
canlı yayına evet. Var mısın?” n 11’DE

CHP lideri Özgür Özel,  Bahçeli’nin sözlerini destekleyerek 3T formülünü 
ortaya çıkardı. İmamoğlu’nun yargılanmasının TRT’den canlı 

yayınlanmasını isteyen Özgür Özel, “Sayın Bahçeli 3T’ye var mısın?” dedi.

Küçükçekmece; 
Vergiyi titizlikle 

kullanan belediye

Küçükçekmece Belediye
Başkanı Kemal Çebi

Küçükçekmece Belediye-
si Nisan ayı meclis toplan-
tısının 2. Oturumu yapıl-
dı. Oturumda kürsüye çıka-
rak konuşma yapan Küçük-
çekmece Belediye Başkanı 
Kemal Çebi, son gelişmeleri 
değerlendirdi. n 5’TE

Sarıyer Belediye Başkanı
M. Oktay Aksu

Sarıyer Belediyesi’nin 2024 yılı Faaliyet Rapo-
ru, Nisan ayı Belediye Meclisi toplantısında, Sa-

rıyer Belediye Başkanı M. Oktay Aksu’nun 
katılımıyla oy çokluğuyla kabul edil-

di. Sarıyer Belediye Başkanı M. Ok-
tay Aksu, konuşmasında, “Geleceğe 
umutla bakan bir Sarıyer için çalış-
maya devam edeceğiz. Kalıcı değerler 
üretmek, yaşam kalitesini yükselt-
mek ve dayanışmayı büyütmek en 
büyük önceliğimizdir” dedi. n 7’DE

Sarıyer’in her kuruşu 
kamu yararına gitti

“Vallahi de 
billahi de 

engelleniyoruz!’’
İBB’nin Fatih’e olan 

hizmetlerini anlatan 
Fatih Belediyesi CHP Grup 
Başkanı ve İBB Meclis 
Üyesi Kazım Akşahin, 
“Vallahi de, billahi de 
engelleniyoruz arkadaş-
lar” dedi. n 5’TE

Beylikdüzü’nden 
Hatay’a bir nefes

Çevre bilincini artır-
mak, atık yönetimi 
konusunda farkındalık 
yaratmak ve geri dönü-
şümün önemini vurgu-
lamak için örnek proje-
lere imza atan Beylik-
düzü Belediyesi, “Atık-
lar Dünyamıza Oksijen 
Olsun” isimli kampanya 
başlattı. n 6’DA

Her hafta Kartal 
Belediyesi’ne bağlı kreşlerde 
gerçekleştirilen proje etkinliği, 
bu kez üniversite çatısı altında 
düzenlendi. Gedik Üniversite-
si Gastronomi ve Mutfak Sanat-
ları Bölümü öğrencileri, küçük 
konuklarını mutfağın büyülü 
dünyasında ağırladı. n 4’TE

KARTAL’DA SAĞLIKLI NESİLLER 
İÇİN KOLLAR SIVANDI

Gaziosmanpa-
şa Belediyesi, hizme-
te sunduğu GOPVET 
mobil veterinerlik 
aracı ile 16 mahalle-
de sokak hayvanları-
na yönelik sağlık tara-
ması, kuduz aşısı ve 
mikroçip uygulaması 
yapıyor. n 4’TE

GOPVET can dostlar için yola çıktı

OYMAK: KARS’TA YÜZDE 
5 KDV UYGULANMALI

Yenidoğanlar 
Avcılar’da çok şanslı

Sosyal belediyecilik alanında ör-
nek projelere imza atan Avcılar Bele-
diyesi, anne ve baba adaylarının ya-
nında olmaya devam ediyor. Beledi-
ye Başkanı Utku Caner Çaykara’nın 
öncülüğünde yürütülen “Anne Be-
bek Destek Ekibi” projesi kapsamın-
da, yeni doğum yapan anneler ve be-
bekleri hastaneden evlerine güvenle 
ulaştırılıyor. n 7’DE

Kafkas Kars Dernekler Fede-
rasyonu (ATAFED) 2. Olağan Ge-
nel Kurulu, yoğun katılım ve coşku-

lu bir atmosfer-
le gerçekleştiril-
di. İstanbul’da 
bir araya gelen 
24 dernekten olu-
şan federasyonun 
başkanı Oruç Oy-
mak, bölgenin 
zorlu koşulları-
na dikkat çekerek 
devletten daha 
fazla destek talep 
etti. n 2’DE

Beyoğlu’nun özel çocuklarına

anlamlı etkinlik
Beyoğlu’nda özel gereksinimli ço-

cuklar için Ahşap Boyama ve El İzi 
Atölyesi düzenlendi. Çocuklar aile-
leriyle birlikte katıldığı etkinlikte, 
ilk önce ahşap kalemliklerini boya-
yıp daha sonra boya kutularına batır-
dıkları elleri ile kumaş üzerine renkli 
baskılar yaptılar. n 7’DE

Bağlarbaşı, yeni yüzüyle 
Üsküdarlıların hizmetinde

Üsküdar’ın kültür-sanat mekan-
larından biri olan Bağlarbaşı Kültür 
Merkezi, Üsküdar Belediyesi tarafın-
dan kapsamlı bir yenileme ve iyileş-
tirme sürecinin ardından düzenle-
nen törenle yeniden açıldı. n 10’DA

Küçükçek-
mece Belediye 
Meclisi’nin Nisan 
ayı toplantısının 
ikinci oturumunda 
söz alan Küçükçek-
mece Belediyesi AK 
Parti Meclis Üyesi 
Nejat Öztürk, 2024 
yılı bütçesi ve iha-
lelerle ilgili hazırla-
nan detaylı bir ra-
poru kamuoyuyla 
paylaştı. n 8’DE

‘20 binlik’ firmalara 
‘Milyonluk’ ihaleler

VAH, ÜLKEME VAH!
İstanbul Büyükşehir Belediye Meclisi’nin Nisan toplantısı, hukuk 
yorumlarının siyasi duruşlara göre değişebileceğini gözler 
önüne serdi. CHP’li Ülkü İnanlı ve AK Parti’li Faruk Gökkuş, 
aynı  hukuk fakültesinden  mezun olmalarına rağmen 
Ekrem İmamoğlu’nun yargı sürecini farklı şekillerde 
değerlendirdiler. Bu durum, İBB Meclis Başkanvekili Nuri 
Aslan’ı şaşkına çevirdi: “Vah, ülkeme vah!”

FAKÜLTE AYNI, HOCALAR AYNI...
İstanbul Büyükşehir Belediye Baş-

kanı Ekrem İmamoğlu hakkında, yol-
suzluk iddialarıyla soruşturma başla-
tılmış ve kaçma ile saklanma şüphe-
si gerekçesiyle tutuklanmıştı. Bu ge-
lişmenin ardından, İBB Meclisi Ni-
san ayında ilk kez İmamoğlu olma-
dan toplandı. Meclis Başkanveki-
li Nuri Aslan’ın yönettiği toplantıya, 
CHP Grup Başkanvekili Av. Ülkü İnan-
lı ile AK Parti’nin yeni Grup Başkanve-
kili Av. Faruk Gökkuş arasındaki tar-
tışma damga vurdu. Aynı üniversite-
den mezun, aynı hocalardan eğitim al-
mış iki hukukçunun İmamoğlu’nun 
yargı sürecine dair taban tabana zıt gö-
rüşler savunması dikkat çekti. Bu du-
rum, hukuk gibi objektif olması gere-
ken bir alanın, siyasi aidiyetlere göre 
nasıl farklı yorumlanabildiğini ortaya 
koydu.

İŞTE SİYASAL HUKUK!
Meclis’te yaşanan bu çelişki kar-

şısında şaşkınlığını gizlemeyen Mec-
lis Başkanvekili Nuri Aslan, “İkiniz de 
Türkiye Cumhuriyeti Devleti’nin dev-
let üniversitelerinden mezun olmuş 
iki avukatsınız. Üstelik aynı üniversi-
teden… Hocalarınız da aynıymış. Vah, 
vah, vah, ülkeme vah! Yanlış anlama-
yın, sadece bir tespitte bulunuyorum. 
Dolayısıyla arkadaşlar, aynı üniversi-
teden mezun olmuş, aynı hocalardan 
ders almış olsanız da hukuk, demek ki 
farklı şekillerde yorumlanabiliyor” söz-
leriyle durumu değerlendirdi. Aslan’ın 
bu tepkisi, siyasetin yargı üzerinde-
ki etkisine yönelik eleştirileri yeniden 
gündeme taşıdı. Toplantıyı  dijital ya-
yınlardan izleyen vatandaşlar ise duru-
mu “İşte siyasal hukuk!” yorumlarıyla 
özetledi. n 9’DA
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İBB CHP Grup Başkanvekili Ülkü İnanlı - İBB AK Parti Grup Başkanvekili Faruk Gökkuş

İBB Meclis Başkanvekili Nuri Aslan
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İstanbul’da Kafkas Kars bu-
luşması: ATAFED 2. Olağan Ge-
nel Kurulu gerçekleştirildi. İs-
tanbul, Kafkas Kars Dernek-
ler Federasyonu’nun (ATAFED) 
2. Olağan Genel Kurulu’na 
ev sahipliği yaptı. 13 Nisan 
2025 Pazar günü Gölbaşı Davet 
Salonu’nda düzenlenen genel 
kurul, 24 derneğin temsil edil-
diği geniş katılımlı bir buluş-
maya sahne oldu. Siyasetten si-
vil topluma yoğun ilgi: Genel 
kurula, MHP MYK Üyesi Gök-
han Türkeş Öngel, TÜMKİAD 
Genel Başkanı Nihat Tanrıkulu, 
MHP Küçükçekmece İlçe Baş-
kanı Ekrem Sarısoy, MHP Esen-
yurt İlçe Başkanı Metin Yazar, 
Kafkas Kars Dernekler Federas-
yonu Onursal Başkanı Özdemir 
Polat, AK Parti Küçükçekmece 
Teşkilat Başkanı Fahrettin Pos-
tacı, Başkan Yardımcısı Volkan 
Köroğlu, Kars Ardahan Iğdır 
Dernekler Başkanı Rıfat Kara-
kaya, Rumeli Trakya Gönül Bir-
liği Başkanı Cevdet Ateş ve 29 
Ekim Kadınlar Derneği Başkanı 
Arife Hatunoğlu’nun yanı sıra 
federasyona bağlı dernek baş-
kanları, yönetim kurulu üyeleri 
ve çok sayıda davetli katıldı. 

OYMAK: “DEVLETİN ŞEFKATLİ 
ELİ DAHA FAZLA HİSSEDİLMELİ” 

ATAFED Başkanı Oruç Oy-
mak ise genel kurulda yaptı-
ğı konuşmada birlik ve bera-
berlik ruhuna vurgu yaptı. 
Kars’a olan bağlılığını “Benim 
Kars sevdam neredeyse şizof-
renliğe vardı” sözleriyle anla-
tan Oymak, bölgenin zorlu ko-
şullarına dikkat çekerek devlet-
ten daha fazla destek talep etti. 
Kars’ta Kasım’da başlayıp Ni-
san sonuna kadar süren cid-
di bir kış dönemi var. Bahar ay-
larında da iklim soğuk ve sert. 
Gece sıcaklıkları yılın çoğun-
luğunda sıfırın altında. İklim 
şartları Kars’ın ekonomik yaşa-
mı üzerinde uzun süreli olum-
suzluklar oluşturabiliyor. Oy-
mak bu zorluklara da değindi. 
“Dokuz ay kış yaşayan bir halk 
için devletin şefkatli eli daha 

fazla hissedil-
meli. Kars’ta 
%5 KDV uygu-
lanmalı; bu, 
bölgenin kal-
kınması için 
elzemdir” di-
yerek hükü-
mete çağrıda 
bulundu. 

‘KARS KÜLTÜR 
EVİ’ KARS’I 
İSTANBUL’A TAŞIYACAK. 

 Oymak, federasyonun 
gelecek projeleri arasında 
İstanbul’da kurulması plan-
lanan “Kars Kültür Evi”nin 
önemine dikkat çekti. Kül-
tür Evi’nin mimarisi, eğit-
sel ve sanatsal faaliyetleriy-
le Kars’ı İstanbul’da yaşataca-
ğını belirtti. “Beş yıllık bir sev-

da hikâyesi”: 
Federasyo-
nun beş yıl-
lık geçmi-
şine de de-
ğinen Oy-
mak, “Bir 
yol harita-
sı belirledik 

ve bu yol ha-
ritasını sizler-

le birlikte adım 
adım uyguladık. 

Arkasında büyük bir 
ekip emeği var” dedi. Ayrıca, 
bürokrasiyle kurulan güçlü bağ-
ları da örneklerle aktaran Oy-
mak, “Vali Bey, ‘Bu kadar muh-
tarı nasıl bir araya getirdiniz?’ 
diye sordu. ‘Çünkü biz zor gün 
dostuyuz; gönül bağımızı ey-
lemle kurduk’ dedim” ifadele-
rini kullandı. “Zorluklar kader 

değil”: Konuşmasını kararlılık-
la sonlandıran Oymak, “Kars’ın 
dondurucu yollarında yaşamı 
kolaylaştırmak için elimizi ta-
şın altına koyduk. Ata toprakla-
rını yalnız bırakmayacağız; ya-
şanabilir kılmak bizim görevi-
miz” dedi.

 POLAT: “ŞİMDİ USTALIK 
ZAMANI” 

Divan başkanlığı görevini 
üstlenen federasyonun onur-
sal başkanı Özdemir Polat, ge-
linen noktaya dikkat çekti. Po-
lat, “13 dernekle çıktığımız bu 
yolda bugün 24 dernekle güç-
lü bir yapıdayız. Bu federasyo-
nu kurmak için bir buçuk yıl 
uğraştık. ‘Bir federasyon kura-
caksak, ilkelerimizi belirleme-
liyiz’ dedik. Karslılar için bir 
araya geleceksek neler yapabi-

liriz, ne yapmalıyız diye istişa-
reler yaptık. Kâğıt üzerinde de-
ğil, gönülde birliktelik kurmak 
ve bu samimiyeti inşa etmek 
için emek verdik. Dernek baş-
kanlarımız ve federasyon yöne-
ticilerimizle çok samimi, çok 
iyi niyetli bir atmosfer yakala-
dık. İstanbul’da Kars, Ardahan, 
Iğdır üç il olmak üzere 1.5 mil-
yonu aşan nüfusumuza rağmen 
temsiliyette yeterince var ola-
mıyoruz. İllerimizdeki nüfusu 
üçe katlayacak güce İstanbul’da 
sahibiz. Ama temsil anlamın-
da yokuz. Federasyonumuzun 
kurulması bu bağlamda önem-
liydi. Bu birliktelik ve samimi-
yet bizi daha güçlü kılacak. Ar-
tık ustalık dönemine giriyoruz. 
Hedefimiz; hem İstanbul’da gö-
rünür olmak hem de ata toprak-
larımızda ocaklarımızı tüttür-

mek” dedi. 

ÖNGEL: “MODERN STK İLK 
KARS’TA KURULMUŞTUR” 

Karslı iş adamı ve MHP 
MYK Üyesi Gökhan Türkeş Ön-
gel, “Kafkas Kars Dernekler 
Federasyonu’nun 2. Olağan 
Kongresi’ndeyiz. Burada Kars 
için çok değerli işler yapılıyor. 
Başta Federasyon Başkanı Oruç 
Oymak olmak üzere, federasyon 
yöneticilerimize, dernek baş-
kanlarımıza ve hiçbir yardım 
ve desteğini esirgemeyen Onur-
sal Başkanımız Özdemir Polat 
Bey’e teşekkür ediyorum. Kars-
lıların sivil toplumculukta ba-
şarısız olduğu zaman zaman 
söylenir. Bu bir yanılgıdır. Kars, 
Osmanlı-Rus savaşlarının ve 
bölgesel çatışmaların merkezin-
de yer alan, sınırda duran bir 
kale şehir olarak halkıyla birlik-
te birçok direnişe sahne olmuş-
tur. Rivayet edilen ve halk an-
latılarına yansıyan şu söz tari-
he geçmiştir: ‘Can veririz ama 
yer vermeyiz düşmana!’ Bu söz 
yalnızca bir savaş sloganı değil, 
aynı zamanda yerel halkın ken-
di kaderine sahip çıktığı, daya-
nışma ruhunu sahiplendiği ve 
örgütlü direniş bilinciyle hare-
ket ettiği bir anlayışın ifadesi-
dir. Bu, modern anlamda bir si-
vil toplum hareketidir. Bu dö-
nemde köylüler, ileri gelenler ve 
din adamları bir araya gelerek 
kendi savunmalarını, yardım-
laşmalarını ve haberleşmelerini 
sağlamış; bu da ‘sivil toplum’ 
bilincinin en yalın ve en gerçek 
hali olmuştur. Tabi göçler, böl-
gemizdeki sosyopolitik duru-
mun değişmesi, bize Karslı’nın 
içinde olan bu cevheri, gen ha-
ritasındaki bu ruhu, yapacağı-
mız aktiviteleri biraz erteleme-
mize sebep olmuştur. İşte bu fe-
derasyonla birlikte Karslılar, ko-
lektif düşünmeyi bilen, ortak 
aklı bilen, bunun Kars’a menfa-
at sağlayacağını bilen lider ruh-
lu insanlarımız harekete geç-
mişlerdir” dedi.
TAYFUN ERCAN – KENT YAŞAM

Erdoğan ve Nimet Özayyıldız’ın 
oğlu Ali Mehdi Özayyıldız’ın sün-
net mevlidi Küçükçekmece Beledi-
yesi Şehit Berkay Işık Parkı içerisin-
de Halkalı Çok Amaçlı Salon’da ger-
çekleştirildi. Minik Ali Mehdi’nin 
kirvesi ise Kent Yaşam Gazetesi İm-
tiyaz Sahibi Celal Karaali ve eşi Hül-
ya Karaali oldu.

“SEVGİYİ HÂKİM KILMALIYIZ”
Daha sonra ise sünnet mevlidine 

geçildi. Dualar edildi, kuran okun-
du. Ali Mehdi Özayyıldız’ın duası-
nı İmam İbrahim Şeren okudu. Tö-
renin topluma ve dine hayırlı olma-
sı için temennilerde bulunan Şeren, 
“Babalar anneler olarak evlatlarımı-
zın üzerinde hakkımız vardır. Ev-
latların da babalar, anneler üzerin-
de hakkı vardır.  Çocuklarınıza di-
nini ve kuranını sevdirerek öğre-
tin. Zorla öğretmeyin. Hangi baba, 
anne çocuğunu zorla camiye götür-
dü, gün geldi büyüdü camiye uğra-
maz oldu. Hangi anne baba çocuğu-
nu sevdirerek camiye götürdü, onu 
ödüllendirdi o büyüdüğü zaman o 
Allah’ın evinde bir nefer oldu” dedi.

“EĞİTİMİYLE ÜLKEYE HİZMET 
EDECEKLER”

Eğitimin önemine vurgu yapan 
İbrahim Şeren, “Peygamberimiz 
eğitime de önem verirdi. Çocukları-
mız akademik anlamda da yetişme-
li. Üniversitesi’ne doktorasına ka-
dar okumasına olanak sağlansın. 
Çünkü bizim dinimiz bize beşikten 
mezara kadar ilim peşinde koşma-
yı söylemiştir. Anne babalar çocuk-
ların okuması için onların önlerini 

açmalı. Üniversite kapılarından gi-
ren öğrencilerimizin ekonomik du-
rumu iyi olmayanlara Allah zen-
ginlerimize burs imkânı sağlama-
yı nasip etsin. Onlar okusunlar on-
lar toplumun ışığı aydınlık nurla-
rıdır. Toplumun ve ülkemizin oku-
muş insanlara ihtiyacı var. Oku-
sunlar ki kimisi avukat kimisi dok-
tor, kimi öğretmen kimi mimar ol-
sun. Her birisi kendi alanında ül-
kemize hizmet etsin” diye konuştu. 
Şeren, “Çocuklarımızı güzel ahlak-
la ve sevgiyle yetiştirelim. İnsanla-
rın kalbini kırmamalıyız. Sokakla-
rımızın güzel olmasını istiyorsak 
sevgiyi hâkim kılmalıyız” dedi.

KONUKLAR ALKIŞLARLA 
KARŞILADI

Çok sayıda konuğun katıldığı 
mevlit öncesi salonda bulunan ço-
cuklar renkli görüntüler oluşturdu. 
Daha sonra sünnet olan Ali Mehdi 
Özayyıldız ve ablası konuklara ken-
di yazdıkları sözlerle teşekkür etti. 
Bu sözler konuklar tarafından alkış-
larla karşılandı. Ardından konuk-
lara etli pilav ve tatlı ikram edildi. 
Gelen konuklar Ali Mehdi’yi mutlu 
etmek için dağıtılan zarflara para 
koyarak sünnet tahtının önünde 
bulunan sandığa attı. Toplu fotoğ-
raf çekimi ile tören sona erdi.
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OYMAK: KARS’TA YÜZDE 5 KDV UYGULANMALI
Kafkas Kars Dernekler Federasyonu (ATAFED) 2. Olağan Genel Kurulu, yoğun katılım ve coşkulu bir atmosferle gerçekleştirildi. İstanbul’da bir araya ge-
len 24 dernekten oluşan federasyonun başkanı Oruç Oymak, bölgenin zorlu koşullarına dikkat çekerek devletten daha fazla destek talep etti. “Dokuz 
ay kış yaşayan bir halk için devletin şefkatli eli daha fazla hissedilmeli. Kars’ta %5 KDV uygulanmalı; bu, bölgenin kalkınması için elzemdir,” dedi.

Karasansar ve Çom Aileleri Karasansar ve Çom Aileleri 
MUTLU GÜNDE BİR ARADAMUTLU GÜNDE BİR ARADA
Avcılar merkezli uzun yıllardır yayın hayatını başarıyla sürdüren DEĞİŞİM 
Gazetesi’nin imtiyaz sahibi Gürsel Karasansar’ın kızı Buse ile Mehmet Ali 
(Ömer) Çom’un oğlu Murat, düzenlenen görkemli bir törenle nişanlandı.

Nişan töreni, Avcılar’ın sevilen 
mekânlarından Grand Life Garden tesis-
lerinde gerçekleşti. Karasansar ve Çom 
ailelerinin yanı sıra çok sayıda davetli-
nin katıldığı bu özel günde, genç çiftin 
nişan yüzüklerini Avcılar Belediye Baş-
kanı Utku Caner Çaykara taktı.

Bölge basınının yoğun ilgi gösterdi-
ği etkinlikte, medya ve gazeteciler de bu 
mutlu ana tanıklık etti. Davetliler, mü-
zik eşliğinde doyasıya eğlenirken, özel-
liklE halay ve  horon gösterileri geceye 
renk kattı.

Törene, CHP Genel Başkan Yardım-
cısı ve İstanbul Milletvekili Özgür Kara-
bat,  AK Parti İstanbul Milletvekili  Se-
yithan İzsiz, Büyükçekmece Belediye 
Başkanı Hasan Akgün ,  Küçükçekme-
ce Belediye Başkanı Kemal Çebi, Çatal-
ca Belediye Başkanı  Erhan Gü zel, Siyasi 
Parti İlçe Başkanları  ve Temsilcileri  İBB 
ve İlçe  Belediye  Meclis Üyeleri , Mahalle 
Muhtarları , Sivil Toplum Kuruluşları  İş 
ve  siyaset dünyasının tanınmış insanla-
rı  spor camiasının  kulüp başkanları ba-
sın emekçileri katılarak Karasansar aile-
sini yalnız bırakmadılar. 

KARASANSAR’DAN TEŞEKKÜRLER 
Degişim Gazetesi Yönetim Kurulu 

Başkanı Gazeteci Gürsel Karasansar Ni-
şan sonrası yayınladığı mesajda “ İçinde 
bulunduğumuz zorlu süreçte en mutlu 
anlarımızdan biri olan kızımız Buse ve 
oğlumuz Murat’ın Nişan Töreni’ne katı-
larak mutluluğumuzu paylaşan Avcılar 
Belediye Başkanı Sayın Utku Caner Çay-
kara başta olmak üzere CHP Genel Baş-
kan Yardımcısı ve İstanbul Milletvekili 
Sayın Özgür Karabat ’a, AK Parti İstan-
bul Milletvekili Sayın Seyithan İzsiz ’e, 
Büyükçekmece Belediye Başkanı Sayın 
Hasan Akgün’e ve Küçükçekmece Bele-
diye Başkanı Sayın Kemal Çebi’ye, Çatal-
ca Belediye Başkanı sayin Erhan Gü zel ‘e 
Siyasi Parti İlçe Başkanlarına ve Temsil-
cilerine, Meclis Üyelerine, Muhtarlara, 
Sivil Toplum Kuruluşlarına, İş ve  siya-
set dünyasının değerli insanlarına, spor 
camiasının değerli kulüp başkanlarına, 
basın emekçisi dostlarımıza Grand Life 
Balo Davet Salonu Sahipleri sevgili Nur-
can ,& Halis Aslan ve emekvi kardeşleri-
mize  tüm dost ve aile yakınlarımıza çok 
teşekkür ederiz “ ifadelerini kullandı.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Ali Mehdi’nin sevenleri
sünnetinde 
kendisini ve ailesini 
yalnız bırakmadı

Erdoğan ve Nimet Özayyıldız’ın oğlu Ali Mehdi Özayyıldız’ın sünnet mevlidi Küçükçekmece 
Belediyesi Şehit Berkay Işık Parkı içerisinde Halkalı Çok Amaçlı Salon’da gerçekleştirildi.
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KENT GENELİNDE 22 KÖPRÜ 
GÜÇLENDİRİLECEK 

Avrupa ve Anadolu yakasın-
da toplam 22 köprüde güçlen-
dirme çalışmaları yapılacak. 
Avrupa Yakası’nda 9 adet köp-
rüde güçlendirme çalışması 
planlanıyor. Çalışmaların baş-
ladığı Esenler Dumlupınar Cad-
desi Ayvalı Dere  Köprüsü’nde 
yapısal dayanıklılığı artırıcı ça-
lışmalar etaplar halinde devam 
ediyor. 

YENİ TAŞIYICI SİSTEM VE 
SİSMİK GÜÇLENDİRME 
YAPILIYOR

Anadolu Yakası’nda ise 13 
köprüde güçlendirme çalışma-
ları gerçekleştirilecek. Kartal 
Adnan Kahveci Bulvarı - D-100 
Karayolu Kesişimi Köprüsü, Ka-
dıköy Göztepe Şair Arşi Köprü-
sü, Kartal D-100 Cevizli Kavşa-
ğı Köprüsü ve Kadıköy D-100 

Göztepe Kavşağı Köprüsü ol-
mak üzere 4 köprüde çalışmalar 
başladı. Köprülerde yeni taşıyı-
cı sistemler kuruluyor, sismik 
güçlendirme yapılıyor ve yaya 
güvenliği artırılıyor.

ÇALIŞMALAR ETAPLAR 
HALİNDE YÜRÜTÜLEREK 
TRAFİĞE ETKİSİ AZALTILIYOR

Köprü güçlendirme çalışma-
ları, İstanbul’un önemli ula-
şım akslarında gerçekleştirildi-
ği için trafik akışına etkisi mi-
nimum seviyede tutulmaya ça-
lışılıyor. Çalışmaların planlı 
bir şekilde ilerlemesi için etap-
lar halinde uygulanarak araç ve 
yaya trafiğinde aksamalar en 
aza indiriliyor. Güçlendirme ça-
lışmalarının tamamlanmasıy-
la İstanbul’un ulaşım altyapısı 
daha güvenli ve dayanıklı hale 
gelecek.
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İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) 
bağlı kuruluşu İSKİ tarafından hayata ge-
çirilen Ataköy - Küçükçekmece Atık Su Tü-
neli Projesi ile bölgede bulunan eski alt-
yapı sistemlerinin yenilenmesi hedefle-
niyor.  

ZEMİN GÜÇLENDİRME UYGULAMALARIYLA 
SÜRDÜRÜLDÜ 

Proje kapsamında Kırserdar Sokak’ta 
başlatılan kazı çalışmaları sırasında, 
güzergâhın hassas zemin yapısına sahip 
olduğu belirlendi. İSKİ ekipleri, kazıların 
güvenli şekilde ilerleyebilmesi için kap-
samlı zemin iyileştirme ve güçlendirme 
çalışmaları yürüttü. 

SOKAK 14 NİSAN’DA AÇILDI 
Zemin güçlendirme çalışmalarıyla eş 

zamanlı olarak, bölgedeki altyapılar da ye-
nilendi. Ardından asfalt kaplama çalış-
maları tamamlanarak Kırserdar Sokak 14 
Nisan 2025 itibarıyla yeniden trafiğe açıl-
dı.

Ataköy - Küçükçekmece Atık Su Tüneli 
Projesi ile atık suların doğrudan ileri biyo-
lojik arıtma tesislerine iletilmesi amaçla-
nıyor. Çalışmalar kapsamında 3.600 mm 
iç çapa ve 8.620 metre uzunluğa sahip tü-
nelin inşaatı, TBM (Tünel Açma Makine-
si) ile sürdürülüyor. Bugüne kadar toplam 
5.670 metrelik kısım tamamlandı.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Ataköy Atık Su Tüneli Projesi hızlandı
İSKİ tarafından Bakırköy Kırserdar Sokak’ta yürütülen çalışmalar tamamlandı. Zemin güçlendirme uygula-
malarıyla birlikte sürdürülen çalışmalar sonucunda sokak, 14 Nisan 2025 itibarıyla yeniden trafiğe açıldı. 

İstanbul’un Köprüleri 
Depreme Hazırlanıyor
İstanbul Büyükşehir Belediyesi, deprem riskine karşı kent genelindeki altyapıyı güçlendirmek ve trafik güvenliğini arttırmak amacıyla köprü güçlendirme çalışmaları-
na başladı. Çalışmalar kapsamında, toplam 22 köprüde güçlendirme ve bakım çalışmaları gerçekleştirilecek. Hâlihazırda 5 köprüde çalışmalar devam ediyor.  Çalışma-
lar kapsamında, betonarme iyileştirmeler, çelik donatı eklemeleri ve sismik güçlendirme uygulamalarıyla köprülerin uzun ömürlü hale getirilmesi sağlanıyor.

Akkaş: “İktidar kendi 
kadrosunu oluşturuyor”

Eğitim İş 3 Nolu Şube Başkanı Oğuz Akkaş Eğitim sisteminde her yıl yapılan değişiklikler 
nedeniyle sistemin yıpratıldığı yorumları yaparken, elde bulunan nitelikli öğretmenlerin 
üzerinde de birtakım mağduriyetlere yol açacak uygulamalara imza atıldığını  öne sürdü.

Başta İstanbul olmak 
üzere Türkiye’nin birçok 
ilindeki köklü ve tanınmış 
liselerde görev yapan çok sa-
yıda öğretmenin açığa alın-
dığı iddiası sosyal medya-
da ve çeşitli ihbar hatlarında 
hızla yayıldı.

İddialara göre, bu okulla-
ra yeni yönetici ve öğretmen 
atamaları yapılırken, “mu-
halif” olarak nitelendirilen 
deneyimli eğitimciler görev-
den uzaklaştırılıyor.

Konuya ilişkin mikrofo-
numuza konuşan Eğitim-İş 
Sendikası 3. Nolu Şube Baş-
kanı Oğuz Akkaş, “Kendi 
yöneticisini kuran iktidar, 
şimdi de kendi öğretmen 
kadrosunu yaratıyor ve tam 

olarak istedikleri bir nesil 
yetiştirmek için eğitim sis-
temini baştan sonra dizayn 
ediyor” dedi.

“SİYASİ KASIT OLDUĞUNU 
DÜŞÜNMEK İSTEMİYORUZ”

Başta söylediğimiz gibi, 
siyasi bir bakış açısıyla hare-
ket edildiğini düşünmek is-
temiyoruz. Ancak Milli Eği-
tim kendi bünyesindeki 1 
milyon 200 bin öğretmeni, 
sendikasına ya da görüşüne 
göre ayırırsa –ki başladı bu 
uygulamalar– yıllardır mü-
dürleri, müdür yardımcıla-
rını hep kendi sendikalarına 
yakın kişilerden seçtiler.

Eğitimin kalitesi neden 
düştü? Çünkü liyakatsiz yö-

neticiler ve onların oluştur-
duğu öğretmen kadrosu sis-
temi bozdu. Proje okulların-
da da bu düşüş yaşanıyor.

Öğretmenler diyor ki: 
“Burası bir sosyal hukuk 
devleti. Ben devletin memu-
ruyum. Çocuklarıma hakla-
rını aramayı öğretiyorum. 
Şu an bana haksızlık yapılı-
yor.”

Peki, ben size sorayım, 
tüm Türkiye’ye sorayım: Bir 
ülkenin öğretmeni, o ülke-
nin adalet sistemine güven-
miyorsa, o öğretmen çocuk-
ları hangi ahlaki değerler-
le yetiştirir? Ahlaklı bir nesil 
yetiştirebilir mi?

KENT YAŞAM
HABER MERKEZİ

Genel Yayın 

Yönetmenimiz

Celal Karaali, 

Eğitim İş 3 Nolu 

Şube Başkanı

Oğuz Akkaş ile öğretmen

mağduriyetlerinin 

yaşandığı Silivri Hasan 

Sabriye Gümüş Anadolu 

Lisesi önünde görüştü.
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Cennet Kültür ve Sanat 
Merkezi’nde gerçekleştirilen, 
ünlü oyuncu Nur Sürer, filmin 
yönetmeni Nadim Güç ve Sena-
risti Erdi Işık’ın konuşmacı ol-
duğu söyleşiye, Küçükçekmece 
Belediye Başkanı Kemal Çebi’de 
katıldı. Söyleşi öncesi “Mukad-
derat” filminin özel gösterimi 
sanatseverlerle buluştu. Eşini 
kaybettikten sonra yalnız kal-
ma korkusu yaşayan Sultan’ın 
hikâyesini anlatan film, ilgiy-
le izlendi. 

“YUMUŞAK VEYA KOMİK BİR 
KADINI OYNAMAK İSTERDİM”

Film gösteriminin ardından 
düzenlenen söyleşide Nur Sürer 
böyle güzel bir hikâyenin içinde 
Sultan’ın yolculuğuna çıkmak-
tan mutlu olduğunu ifade etti. 
Kariyeri boyunca güçlü kadın 
karakterlere hayat veren Nur 
Sürer, “ Hayat verdiğim karak-
terler hepsi birbirinden fark-
lı karakterlerdi ama evet güç-
lü karakterlerdi. İnsanlarda da 
böyle bir izlenim kalıyor. Beni 
yeni gören biri nasıl cümle ku-
ralım, nasıl başlayalım diye dü-
şünüyor. Ama ben öyle biri de-
ğilim. Aslında ben çok yumu-
şak, çocuklarına sevgiyle sarı-
lan bir kadını oynamak istiyo-
rum ya da komik bir kadını… 
Ama bizim seçimimizle olmu-
yor, iş geliyor ve sevdiğim bir 

yapım şirketiyse ekmek parası 
diyorum” diye konuştu.  

“EN İYİ YAPABİLDİĞİM 
İŞ OYUNCULUK, İYİ Kİ 
OYUNCUYUM”

En iyi yapabildiğim iş oyun-
culuk diyerek sözlerine devam 
eden usta oyuncu, “Ben anar-
şist bir tipim. İyi ki bu mesle-
ği seçmişim diyorum.  Otorite 
sevmiyorum tepemde. Sinema 
bu anlamda çok bağımsız bir iş 
kolu. İnsana sınırsız bir özgür-
lük sağlıyor. Önüme gelen sev-
diğim tüm karakterleri oynuyo-
rum. Ve hiç de işsiz kalmak is-
temiyorum” dedi.

“KEŞKE ‘YOL’  FİLMİNDE 
OYNASAYDIM, DİYORUM”

Nur Sürer, bir hayranının 
“keşke oynasaydım ya da oyna-
masaydım dediğiniz bir film 
var mı?” sorusuna, “Ben çok se-
çici bir oyuncu oldum sinema-
da. Yönetmen odaklı bir oyun-
cuydum. Yönetmen hep çok 
önemliydi. Hikâyenin daha 
sonra farkına vardım. Yönet-
men kötü bir hikâyeden iyi bir 
film çıkarabilir düşüncesindey-
dim. Ama tabi senaryoda çok 
önemli. İkisi birbirini besler. 
Keşke oynasaydım dediğim bir 
film var. ‘Yol’  filmi… Yılmaz 
Güney hapisteydi o dönem. Zi-
yarete gitmiştik kendisini. 
Ama onu o gün başka bir ceza-

evine alıyorlardı. Benim ilk fil-
mimi seyretmişti filmin yönet-
meni Erden Kıral. Filmde mut-
laka bu kadın olsun, demiş. Er-
den Kıral’ı daha sonra yönet-
menlikten aldılar. Bizde film-
de oynayacak oyuncular olarak 
bunu protesto etmiştik. Şimdi 
bazen düşünüyorum, bir oyun-
cu portföyünde ‘Yol’ gibi bir 
film ister miydi? Tabii ki ister-
di. Ama ben hala o protestonun 
arkasında duruyorum. Şerif Gö-
ren çekti sonrasında. Bir daha 
geldiler bana. Yine hayır de-
dim” cevabını verdi. 

SENARİST ERDİ IŞIK: CİDE FİLMİ 
YAPTIK DİYE DÜŞÜNÜYORUM

Filmin memleketi Cide’de 
çekildiğini belirten senarist 
Erdi Işık, “Cide, aynı zamanda 
Rıfat Ilgaz’ın memleketi. Haba-
bam Sınıfı’nın doğduğu yer di-
yebiliriz. Filmde esintileri var. 
Filmdeki bütün karakterler ai-
lemi temsil ediyor.  Cide, Türk 
televizyon ve sinemasında çok 
bilinen bir yer değil. Tüm Cide-
liler filme öyle bir ev sahipliği 
yaptı ki tüm ekibi güzel bir şe-
kilde kucakladılar. Bir Cide fil-
mi yaptık diye düşünüyorum” 
dedi. 

YÖNETMEN NADİM GÜÇ’TEN 
CİDE HALKINA TEŞEKKÜR

Mukadderat filminin yönet-
meni Nadim Güç ise, “Cide’de 

film çekmek daha önce hiç pro-
düksiyon yapılmamış bir kasa-
ba olduğu için bizi biraz zorlasa 
da halkı sanki senelerdir bu anı 
bekliyormuş gibiydi. Yardımcı 
oyuncuları hep oralardan bul-
duk. Herkes üstüne düşen va-
zifeyi sonuna kadar yaptı. Mü-
kemmel bir şekilde, her gün o 
işi yapıyorlarmış gibilerdi. Fil-
mi sahiplendiler. Cide müt-
hiş doğası olan bir yer. Normal-
de daha fazla problem yaşardık, 
ama olabilecek en az problemi 
yaşadık diyebilirim. Cide halkı-
na teşekkür ediyoruz” diye ko-
nuştu. 

Söyleşi sonunda Küçükçek-
mece Belediye Başkanı Kemal 
Çebi, Nur Sürer ve film ekibini 
Küçükçekmece’de ağırlamak-
tan duyduğu memnuniyeti dile 
getirerek, konuklara çiçek tak-
diminde bulundu.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Teknoloji tutkunla-
rı Büyükçekmece’deki tari-
hi Kervansaray’da açılan ser-
gide bir araya geliyor. Sergide, 
1930’ların analog makinelerin-
den günümüzün yapay zekâ sis-
temlerine uzanan geniş bir yel-
pazede teknoloji tarihine ta-
nıklık ediliyor. Serginin açılışı, 
CHP 24. Dönem Milletvekili Sü-
leyman Çelebi ve Büyükçekme-
ce Belediyesi Koordinatörü H. 
Gürhan Ozanoğlu tarafından 
gerçekleştirildi. Açılışta sergi-
yi ziyaret eden Büyükçekmece 
Belediye Başkanı Dr. Hasan Ak-
gün, projeleri ilgiyle inceledi ve 
emeği geçenleri tebrik etti.

DAHİLER VE İLERİ TEKNOLOJİ 
Koleksiyoner Özgür Öz’ün 

arşivinden seçilen nadir parça-
ların yanı sıra, ONVO, Öztirya-

kiler ve Fıratpen gibi firmala-
rın ileri teknoloji ürünleri ile 
Büyükçekmece’nin çeşitli eği-
tim kurumlarından gençlerin 
hazırladığı projeler aynı çatı al-
tında sergilendi. Katkı sunan 
kişi ve kurumlara plaket tak-
dim edildi.

BİLİME ELEŞTİREL BAKIŞ 
Sergi kapsamında düzenle-

nen “Yanlışlanabilirlik Üzerine: 

Bilim Neyin Peşinde?” başlıklı 
atölye çalışmaları ise teknoloji 
meraklılarından büyük ilgi gör-
dü. Katılımcılara bilime eleşti-
rel bakış kazandırmayı hedef-
leyen atölyeler yoğun katılımla 
gerçekleşti. Tarihi atmosferiy-
le dikkat çeken Kervansaray’da 
kapılarını açan “Eskiden Yeni-
ye Teknoloji Sergisi”, 20 Nisan 
tarihine kadar ziyaret edilebi-
lecek.

Gaziosmanpaşa’da sokak 
hayvanlarının daha sağlıklı ve 
güvenli bir yaşam sürmesi adı-
na Gaziosmanpaşa Belediyesi, 
GOPVET isimli mobil veteriner-
lik aracını hizmete aldı. GOP-
VET, program dahilinde ilçede-
ki 16 mahalleyi dolaşarak, so-
kak hayvanlarının sağlık tara-
malarını gerçekleştirecek. Çalış-
ma kapsamında kuduz aşısı ve 

mikroçip uygulamalarıyla hay-
vanlar sisteme kaydedilirken, 
acil sağlık durumlarına da anın-
da müdahale edilerek, yerinde 
ilkyardım ve tedavi yapılacak. 
Tedavisi devam etmesi gere-
ken sokak hayvanları ise Gazios-
manpaşa Belediyesi’ne ait hay-
van bakım evlerine götürülerek, 
sağlıklarına kavuşana kadar bu-
rada tedavi altına alınacak.

“YAŞANABİLİR BİR 
GAZİOSMANPAŞA İÇİN 
ÇALIŞMAYA DEVAM EDİYORUZ”

GOPVET mobil veterinerlik 
aracının tanıtımını yapan Ga-
ziosmanpaşa Belediye Başkanı 
Hakan Bahçetepe, “Sokakları-
mızı paylaştığımız can dostları-
mızın yaşam koşullarını iyileş-
tirmek hepimizin sorumlulu-
ğu. GOPVET aracımızla, 16 ma-

hallemizi dolaşarak sağlık ta-
ramaları ve kuduz aşıları yapa-
cağız, mikroçip uygulamasıy-
la sistemimize kaydedeceğiz. 
Aynı zamanda sahada karşılaş-
tığımız acil durumlara yerinde 
müdahale ederek, can dostla-
rımızın yanında olacağız. Hep 
birlikte daha yaşanabilir bir Ga-
ziosmanpaşa için çalışmaya de-
vam ediyoruz” diye konuştu.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

DUAYEN OYUNCU NUR SÜRER, 
Küçükçekmecelilerle buluştu

ANALOG VE YAPAY ZEKÂ 
Büyükçekmece’de buluştu

Antalya Altın Portakal Film Festivali’nde en iyi film ödülünü kazanan “Mukadderat” filminin başrolüne hayat veren usta 
oyuncu Nur Sürer ve filmin yönetmeni ve senaristi, Küçükçekmece Belediyesi Film Ofisi’nin düzenlediği söyleşiye konuk oldu.

Geçmişin izlerini geleceğin teknolojisiyle buluşturan 
“Eskiden Yeniye Teknoloji Sergisi”, Büyükçekmece’deki tarihi 
Kervansaray’da ziyaretçilerini ağırlamaya devam ediyor

S. S. KÜÇÜKÇEKMECE
SU ÜRÜNLERİ KOOPERATİFİ

2025 YILI OLAĞAN GENEL
KURUL SEÇİM TOPLANTISI

İLAN VE GÜNDEM
Kooperatifimizin 2024 yılı Olağan Genel Kurul Seçim 

Toplantısı, aşağıdaki gündem maddelerini görüşmek üzere 
13.05.2025 Salı günü saat 11.00’de, Avrasya Bir Vakfı, Kü-
çükçekmece / İstanbul adresinde yapılacaktır.

Çoğunluk sağlanamadığı takdirde ikinci toplantı, 
21.05.2025 Çarşamba günü, aynı saat ve aynı adreste ger-
çekleştirilecektir.

Tüm ortaklarımızın toplantıya katılmaları önemle rica 
olunur.

GÜNDEM:
1. Açılış, yoklama ve saygı duruşu
2. Başkanlık Divanı’nın oluşturulması
3. Yönetim Kurulu raporlarının okunması ve görüşülme-

si
4. Denetleme Kurulu raporlarının okunması ve görüşül-

mesi
5. Bilanço ile gelir-gider tablolarının okunması, görü-

şülmesi ve oylanması
6. Yönetim ve Denetim Kurullarının ayrı ayrı ibrası
7. 2025 yılı tahmini bütçe ile çalışma programının görü-

şülmesi ve karara bağlanması
8. Kooperatif adına taşınır ve taşınmaz mal alımı, satı-

mı ve kiralanması hususlarının görüşülerek karara bağlan-
ması

9. Kooperatifin uygulayacağı projeler ile devam eden 
projelere katılım, ortaklık ve çalışmalara ilişkin esasların 
belirlenmesi; kurum ve kuruluşlardan hibe alınmasına yö-
nelik sözleşmeler yapmak üzere Yönetim Kurulu’na yetki 
verilmesi

10. Yönetim Kurulu üyelerine verilecek ücret, aylık veya 
huzur hakkının belirlenmesi

11. Kooperatif adına maaşlı veya ücretli personel alın-
masının görüşülmesi

12. Kooperatif adına görevlendirilecek kişilere verilecek 
ücret ve yollukların tespiti

13. Kooperatif işlerinde çalıştırılacak kadro ve personel 
ücretlerinin belirlenmesi

14. Ortaklardan alınacak aidatların belirlenmesi
15. Kooperatife ait varlıkların tespiti amacıyla değer biç-

me ve bilirkişi seçiminin yapılması
16. Seçimler ve görev süreleri
 a) Yönetim Kurulu
 b) Denetleme Kurulu
17. Dilek ve temenniler
18. Kapanış

Kartal’da sağlıklı nesiller 
için kollar sıvandı

Kartal Belediyesi ve İstanbul Gedik Üniversitesi Meslek Yük-
sekokulu Çocuk Gelişimi Programı iş birliğiyle yürütülen; ço-
cuklarda doğru ve dengeli beslenme bilinci oluşturarak uzun 
vadede sağlıklı bir yaşam biçiminin temellerini atmak üze-
rine kurulu ‘Sağlıklı Beslenme Projesi’, Halil Kaya Gedik 
Kampüsü’nde renkli ve öğretici bir buluşmaya sahne oldu.

MİNİK AŞÇILAR KAMPÜSTE
Her hafta Kartal 

Belediyesi’ne bağlı kreş-
lerde gerçekleştirilen pro-
je etkinliği, bu kez üniver-
site çatısı altında düzenlen-
di. Gedik Üniversitesi Gast-
ronomi ve Mutfak Sanatları 
Bölümü öğrencileri, küçük 
konuklarını mutfağın büyü-
lü dünyasında ağırladı. 
Doğal ve besleyici malzeme-
lerle hazırlanan pastalar, 
miniklerin ellerinde şekil-
lendi. Oyunla eğitimin iç 
içe geçtiği etkinlikte çocuk-
lar hem el becerilerini geliş-
tirdi hem de sağlıklı beslen-
menin temellerini eğlene-
rek öğrendi.

Etkinliğe Kartal Beledi-
yesi Başkan Yardımcısı Dr. 
Dilek Kars ile Kreş Müdü-
rü Hilal Kıraç da katılarak 
çocuklarla yakından ilgi-
lendi. Dr. Kars, “Çocukla-
ra erken yaşta kazandırıla-
cak sağlıklı beslenme alış-
kanlıkları, geleceğin sağlık-
lı bireylerini inşa etmenin 
en etkili yoludur.” dedi.

‘İYİ BESLEN. ENERJİK 
HİSSET!’

“İyi Beslen. Enerjik His-
set!” sloganıyla hayata geçi-
rilen Sağlıklı Beslenme Pro-
jesi, çağımızın en büyük 

sağlık sorunlarından olan 
obezite, diyabet ve kalp has-
talıklarının temel nedenle-
rine karşı bilinçli bir müca-
dele sunuyor. Hızla tüke-
tilen işlenmiş gıdaların ve 
düzensiz beslenme alışkan-
lıklarının bireylerin fiziksel 
ve zihinsel sağlığını tehdit 
ettiğine dikkat çeken proje, 
bu alışkanlıkların çocukluk 
çağında değiştirilebileceği 
gerçeğinden yola çıkıyor.

Projenin ana hedefi, 
çocuklarda doğru ve denge-
li beslenme bilinci oluştura-
rak uzun vadede sağlıklı bir 
yaşam biçiminin temelleri-
ni atmak. Her hafta düzenli 
olarak yapılan etkinliklerde, 
çocuklara eğlenceli ve katı-
lımcı bir ortam sunularak, 
yemekle kurdukları iliş-
ki pozitif bir zemine taşını-
yor. Organizasyon ekibi, bu 
küçük ama etkili adımların 
çocukların yalnızca bugün-
kü değil, gelecekteki yaşam 
kalitesini de olumlu yön-
de etkileyeceğine inanıyor. 
Gedik Üniversitesi ve Kartal 
Belediyesi’nin ortak vizyo-
nuyla yürütülen proje, önü-
müzdeki haftalarda da yeni 
etkinliklerle devam edecek.

KENT YAŞAM
HABER MERKEZİ

GOPVET can dostlar için yola çıktı
Gaziosmanpaşa Belediyesi, hizmete sunduğu GOPVET mobil ve-
terinerlik aracı ile 16 mahallede sokak hayvanlarına yönelik 
sağlık taraması, kuduz aşısı ve mikroçip uygulaması yapıyor.
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Çebi, meclis toplantısında 
yaptığı konuşmada sosyal be-
lediyeciliği ve dayanışmayı ön 
plana çıkardı. Görev süresinin 
altı yılına dair değerlendirme-
lerde bulunan Çebi, “Beledi-
yeciliği sadece yol ve kaldırım 
yapmak değil, insan ve doğa-
yı merkeze alarak, adil ve 
şeffaf yönetim anlayı-
şıyla halkımız için 
çalışıyoruz” dedi.

Başkan Çebi 
konuşmasında, 
pandemi, eko-
nomik kriz ve 
enflasyon gibi 
zorluklara rağ-
men mali disip-
linden taviz ver-
mediklerini, kamu 
kaynaklarını doğ-
ru ve adil şekilde kul-
landıklarını vurguladı. 2024 
bütçesinde yüzde 90,66 oranın-
da gerçekleşme sağladıklarını 
belirten Çebi, halkın ihtiyaçla-
rına göre sosyal yardımlaşmayı 
büyütmeye devam edeceklerini 
ifade etti.

Çebi, belediyenin şeffaf ve 
rekabetçi ihale anlayışıyla çalış-
tığını belirterek, “İhalelerimiz 
açık, katılımcı ve eşit rekabet 
ortamında gerçekleşiyor. Va-

tandaş memnuniyeti bizim için 
her şeyden önemli” dedi. Ayrı-
ca kadın, çocuk, çevre ve kül-
tür alanında yapılan yatırımla-
rı anlatan Çebi, yeni dönemde 
de sosyal belediyecilik anlayışı-
nı büyütme hedefinde oldukla-
rını sözlerine ekledi.

Başkan Çebi’nin ko-
nuşmasından öne çı-

kanlar şöyle;

“İNSAN ODAKLI 
PROJELERİMİZ 
BÜYÜK İLGİ 
GÖRDÜ”

Göre-
ve geldiğimiz 

2019’dan bu 
yana birçok kriz-

le karşılaştık; eko-
nomik zorluklar, 

pandemiler, afetler ya-
şadık. Buna rağmen dayanışma 
örneği sergiledik. Belediyeciliği 
sadece yol ve kaldırım döşemek 
olarak değil, insan ve doğayı 
merkeze alan, katılımcı, adil ve 
şeffaf bir yönetim anlayışı ola-
rak gördük. Özellikle sosyal be-
lediyecilik anlayışını ön plan-
da tuttuk.

Sosyal yardımlaşmanın ve 
dayanışmanın çok daha önemli 
olduğu bu yıllarda, insan odaklı 

hizmetlerimiz halkımızdan bü-
yük takdir gördü. 2024 yılı büt-
çemizi 4 milyar 700 milyon TL 
olarak planladık, 800 milyon TL 
ek bütçeyle birlikte 5 milyar 500 
milyon TL’ye çıkardık. Bu büt-
çenin yüzde 90,66’sını gerçek-
leşmiş olarak tamamladık.

6 yılda Küçükçekmece’ye 
eğitimden çevreye, kadın eme-
ğinden kültür sanata kadar pek 
çok alanda hizmet sunduk. Ka-
dınların yaşamını kolaylaştıran 
projeler ürettik, çocuklar için 
daha yaşanabilir bir kent hedef-
ledik. Park Mahallesi, Karakol 
Yaşam Merkezi, Mehmet Akif 
Mahallesi Çocuk Halk Merke-
zi gibi birçok tesisi hizmete aç-
tık. Halk Market sayısını artır-
dık. Yeni Aile Sağlık Merkezleri 
yapıyoruz.

“KRİZLERE RAĞMEN SAĞLAM 
DURDUK”

Tabii ki planladığımız her 
projeyi hayata geçiremedik. Bu-
nun nedeni kötü planlama de-
ğil; Cumhurbaşkanlığının uy-
gulamaya koyduğu kamu tasar-
rufu tedbirleriyle birçok proje-
yi başlatamadık. Denetim rapo-
runuzdaki eksik ve önerileri de 
dikkate alacağım. Eleştirilerini-
ze her zaman açığım.

Personel giderlerinin yüksek 
olduğu eleştirileri var. Ancak 
2024 yılında yüzde 202 enflas-
yon yaşanırken, personele yapı-
lan zam yüzde 48 oldu. Çalışan-
larımızı enflasyon karşısında 
ezdirmemek zorundaydık. Ayrı-
ca son 5 yılda 30’dan fazla yeni 
hizmet binası açtık ve buralara 
personel takviyesi yaptık.

2019’da göreve geldiğimizde 
temizlik ve park-bahçe hizmet-
lerinde çalışan 400 kişilik söz-
leşmeli personelin süresi dol-
muştu. Yerine İŞKUR aracılı-
ğıyla personel alımı yaptık. Her 
yıl ciddi kayırmacı bir perso-
nel politikası uygulamadık. Di-
ğer müdürlüklerin bütçelerin-
deki farklılıklar da, bazı ödeme-
lerin ve etkinliklerin başka mü-
dürlükler üzerinden yapılma-
sından kaynaklanıyor.

“KÜÇÜKÇEKMECELİLER HANGİ 
SANATÇIYI İSTERSE O GELİYOR”

Kültür Müdürlüğü ile ilgi-
li “aynı sanatçılar geliyor” eleş-

tirilerini de biliyorum. Ama et-
kinlikleri halkımıza sorarak ya-
pıyoruz. Vatandaş istemezse o 
sanatçıyı getirmeyiz. Önemli 
olan ihalelerin şeffaf ve adil ol-
ması. Ben hangi ihaleyi kimin 
kazandığını bilmem, önemli 
olan işin şeffaf olması, rekabet 
ortamının sağlanmasıdır.

“ŞAİBESİZ, ŞEFFAF İHALELER 
YAPTIK”

Son dönemde ihalele-
re katılım azaldı. Bu sadece 
Küçükçekmece’nin değil, bü-
tün belediyelerin yaşadığı bir 
durum. Ülke ekonomisinde-
ki sıkıntılar nedeniyle müteah-
hitler ihalelere girmiyor. Biz-
de katılım halen var ama daha 
çok firma katılsın isteriz. Ama-
cımız halkın vergilerini doğru 
kullanmak, aldığımızı tekrar 
vatandaşa iade etmek.

5-6 yıldır tartışmasız, şa-
ibesiz, şeffaf ihaleler yaptık. 
Bu benim için önemli bir ba-
şarı. Hepimizin görevi topla-

dığımız parayı titizlikle koru-
mak ve tasarruf tedbirlerine uy-
maktır. Tedbirler şikâyet yaratı-
yor olabilir ama bütçeyi denge-
de tutmak açısından olumlu ol-
duğunu düşünüyorum. Hizme-
ti aksatmadan bu süreci yöne-
tiyoruz.

“HİZMETİ AKSATMAMAK 
ÖNEMLİ”

Hepimizin görevi, bu top-
lumda tahsil ettiğimiz parala-
rı titizlikle korumaktır, israf et-
memektir, tasarruf tedbirlerine 
mümkün olduğunca uymaktır. 
Tabii, tedbirler zaman zaman 
şikâyet de getiriyor. Belediye-
ler de şikâyet ediyor. Ama be-
nim açımdan, bütçeyi dengede 
tutmak anlamında olumlu ol-
duğunu da söyleyebilirim. Hiz-
meti aksatmamak önemli. Biz, 
çalışanlarımızın emeğiyle, hiz-
meti aksatmadan bugüne ka-
dar geldiğimizi ifade etmek is-
tiyorum.
Sümeyra DUĞAN / Kent Yaşam

Fatih Belediyesi 2024 Yılı 
Faaliyet Raporu, belediye-
nin meclis toplantı salo-
nunda yaklaşık 6 saat 
süren bir oturumla gö-
rüşüldü. Toplantıya 
Fatih Belediye Başka-
nı Mehmet Ergün Tu-
ran da katıldı. Görüş-
melerde MHP adına Mu-
rat Omurtag, CHP adına 
Kazım Akşahin ve AK Parti 
adına Mehmet Sarıtemur söz 
alarak raporla ilgili değerlendir-
melerde bulundu. İlk konuşmayı ya-
pan Başkan Turan, Fatih’i her yönüyle 
geliştirme hedefiyle çalıştıklarını be-
lirterek, altyapıdan kentsel dönüşü-
me, restorasyonlardan sosyal yardım-
lara kadar birçok alanda önemli proje-
ler hayata geçirdiklerini ifade etti.

FATİH’E HİZMET ŞEREFTİR
2024 yılı boyunca yürü-

tülen faaliyetlerin bele-
diyecilik anlayışlarının 
bir yansıması olduğunu 
ifade eden Turan, hiz-
metlerin planlanma-
sından uygulanması-
na kadar geçen her aşa-
mada emeği geçen tüm 
çalışma arkadaşlarına, 
meclis üyelerine ve kat-
kı sunan tüm paydaşlara te-
şekkür etti. Vatandaşlarla kur-
dukları güçlü bağa da dikkat çeken Tu-
ran, “Bizim en büyük gücümüz hem-
şehrilerimizin desteği ve duasıdır. On-
ların güveniyle yola devam ediyoruz. 
Biz Fatih’e hizmeti ayrı bir şeref olarak 
görüyoruz. şeklinde konuştu.

VALLAHİ DE BİLLAHİ DE 
ENGELLENİYORUZ

CHP’nin Cumhurbaşkanı Adayı Ek-
rem İmamoğlu’na ve Fatih İBB Meclis 
Üyesi Güzin Alpaslan’a da selam yol-
ladığını belirten İBB ve Fatih Beledi-
ye Meclis Üyesi Kazım Akşahin, Ka-
ragümrük Stadı için 2019 yılına ka-
dar bir çivi çakılmadığını belirtti. Son 
seçimlerde İBB Fatih Belediye Başkan 
Adayı olan Mahir Polat’ın burası için 
bir proje yaptığını Fatih Belediye Baş-
kanı Mehmet Ergün Turan’ın ise bu 
projeyi takip ederek bütçesini bula-
rak bu projenin anlaşmasını sağladığı-
nı dile getirerek her iki isime de teşek-
kür etti.

İBB’ye 1200’ün üzerinde müfettiş 
geldiğinin altın çizen Akşahin, “Yap-
tığımız her çalışma didik didik ince-
leniyor. Vallahi de, billahi de engelle-
niyoruz arkadaşlar” dedi. Kütüphane-

lerin önemli olduğuna deği-
nen Akşahin, iki kütüpha-

neyi Büyükşehir’in yaptı-
ğına dikkat çekti. Akşa-
hin, Merkez kütüphane-
de sekiz yangın çıkı-
şı hakkında uya-
rılarda bulun-
du. Kütüpha-

neleri Kent 
lokantası ile 

kıyaslamanın 
doğru olmadığı-

na dikkat çeken Akşa-
hin, “Bir taraf çorba dağı-
tıyor bir taraf 4 çeşit yeme-
ği 40 TL’ye veriyor aradaki 
fark bu” dedi.

AKŞAHİN “ÖZEL FOTOĞRAF 
ÇEKİMİ YAPTILAR”

CHP Grup Başkanı Kazım Akşa-
hin, Fatih Belediyesi 2024 Yılı 

Faaliyet Raporu görüşme-
lerinde yaptığı konuşma-

da, rapor hazırlanırken 
AK Parti ve MHP’ye özel 
fotoğraf çekimleri ya-
pıldığını iddia etti. Bu 
tür uygulamaların hiz-
metlerde ayrımcılığa yol 
açtığını belirten Akşa-

hin, meclisin yok sayıl-
dığını ve bütçe konu-

sunda ciddi endişele-
ri olduğunu dile getirdi. 

Sorduğu sorulara yanıt ala-
madığını ifade eden Akşa-
hin, belediye bütçesinin 
sürdürülebilir olmadığı-
nı savundu. Ayrıca Millet 
Bahçesi’nin amacı dışın-
da kullanıldığını ve bu ne-
denle 50’ye yakın vatanda-
şın açtığı davaların sürdüğü-
nü belirterek, belediyeyi yük-
lü bir tazminatın bekleyebileceği 
uyarısında bulundu.

YENİ BİR ÇALIŞMA YAPILMASINI 
ÖNERDİ

Akşahin, 2024 yılı faaliyet raporu-
na yönelik eleştirilerde bulunarak, bir 
inanç merkezinin yanına çöp toplama 
merkezi yapılmasını doğru bulmadığı-
nı ifade etti. Parkların motosiklet işga-
li altında olduğuna dikkat çeken Akşa-
hin, Fatih’te turizm müdürlüğü kurul-
masını ve yerel yönetimlerin gelir kay-
nağı oluşturması amacıyla konakla-
ma vergisinin alınmasını önerdi. Ayrı-
ca, imar, otopark, deprem, güvenlik, 
göç, yabancı nüfus, kadın sığınma evi, 
yurt, yaşlı bakım evi ve belediye mü-
zesi gibi temel sorunlarla ilgili yeter-

li çalışmaların olmadığını belirten Ak-
şahin, bu sebeple faaliyet raporuna ret 
oyu vereceklerini açıkladı.

SARITEMUR: BÜTÇEDE DENGEYİ 
SAĞLADIK

Fatih Belediyesi AK Parti 
Meclis Grup Başkanı Meh-

met Sarıtemur, 2024 yılı 
bütçesinin gelir-gider 
dengesini sağladık-
larını belirterek, ge-
lir gerçekleşme oranı-
nın yüzde 99,7, gider 
gerçekleşme oranının 
ise yüzde 99,6 olduğu-

nu açıkladı. Sarıtemur, 
borçlanma yetkisi alma-

dıklarını ve bütçeyi gerçek-
leştirdiklerini vurguladı. Kent-

sel dönüşümde 3308 bağımsız bina-
da dönüşüm yapılacağını belirten Sarı-
temur, raporda emeği geçenlere teşek-
kür etti. Ayrıca, İBB tarafından Bozdo-
ğan Kemeri’nin yapılmadığını ve Ye-
dikule Bostanları’na yönelik herhangi 
bir çalışma yapılmadığını dile getirdi. 
Sarıtemur, tarihi yarımadada ise tari-
hi alanlardaki ATM’lerin hala kaldırıl-
madığını belirterek, bu konulara dik-
kat çekti.

ÖNEM: SEÇİM KAYBETMENİN SANCISI 
VAR

CHP Fatih Belediye Mec-
lis Üyesi Recep Önem, 

faaliyet raporu görüş-
melerinde yaptığı ko-
nuşmada, AK Partili 
meclis üyelerinin Ek-
rem İmamoğlu’nun 
yeniden seçilmesi-
ni hazmedemedi-

ğini savundu. “Na-
sıl İstanbul’u kaybet-

tik diye içten içe canları 
parçalanıyor” diyen Önem, 

CHP’nin yaptığı hizmetlerin halk 
tarafından takdir edildiğini ve bu yüz-
den tekrar seçildiklerini söyledi. Seçil-
miş başkanlara saygı gösterilmesi ge-
rektiğini vurgulayan Önem, devlet 
bankalarının İBB’ye güven duymama-
sının toplumdaki kutuplaşmanın bir 
göstergesi olduğunu ifade etti. 2024 
bütçesinin tutmayacağını önceden 
söylediklerini ve ek bütçeyle bunu te-
yit ettiklerini dile getiren Önem, büt-
çenin verimli kullanılması gerektiğini 
belirtti. Belediyenin sağlık hizmetleri 
için ambulans kiralamak zorunda kal-
masını eleştiren Önem, merkezi hükü-
metin tüm belediyelere eşit destek ver-
mesi gerektiğini sözlerine ekledi.

Kent Yaşam Gazetesi

Küçükçekmece; Vergiyi 
titizlikle kullanan belediye

Küçükçekmece Belediyesi Nisan ayı meclis toplantısının 2. Oturumu yapıldı. 
Oturumda kürsüye çıkarak konuşma yapan Küçükçekmece Belediye Başkanı 
Kemal Çebi, son gelişmeleri değerlendirdi. Çebi görev süresinin özetini 
yaparak, 6 yıllık süreçte halkın vergisinin titizlikle ve tamamının yine halkın 
yaşam standartlarını yükseltmeye yönelik kullandıklarına dikkat çekti.

Zafer Partisi Genel Başkanı Ümit Özdağ’ın tutukluluğu ile ilgili basın 
açıklaması yapan Zafer Partisi İstanbul İl Başkanı Hakan Akşit, “Zafer 
Türk milletinindir. Bizi öldürmeden susturamazsınız!” dedi.

Zafer Partisi İstan-
bul İl Başkanlığı tarafın-
dan yaklaşık 3 aya ya-
kın bir zamandır tutuk-
lu bulunan genel baş-
kanları Prof. Dr. Ümit 
Özdağ’ın son durumu ve 
gelişmelere ilişkin Çağ-
layan Adliyesi önünde 
bir basın açıklaması ger-
çekleştirdi. Zafer Parti-
si İstanbul İl Başkanı Hakan Ak-
şit ile bir araya gelen partilile-
re avukatlar ve CHP’liler de eşlik 
etti. Konuşmasına Genel Başkanı-
mız Prof. Dr. Sayın Ümit Özdağ’ın 
esaretinin 86’ıncı gününde Çağla-
yan Adliyesi’nin önündeyiz diye-
rek başlayan Zafer Partisi İstanbul 
İl Başkanı Hakan Akşit, “Ümit Öz-
dağ,  yanında üç resmi polis me-
muru varken “operasyon” ile gözal-
tına alındı. İlaçlarını almasına izin 
verilmeden apar topar İstanbul’a 
kaçırıldı. Ve fetö dönemini anımsa-
tan bir şekilde “suç uydurulup” tu-
tuklandı.  Ardından, dokuz sayfa-
dan oluşan içi boş bir iddianameyle 
78 gün geçti. Şimdi ilk duruşmaya 
kadar “144 gün demir parmaklıklar 
arkasında rehinsin” denilerek tu-
tukluluğu adeta cezaya dönüştürü-
lüyor.  Böylece düşman ceza huku-
ku uyguluyorlar!” dedi.

TÜRK MİLLİYETÇİLİĞİNE PRANGA
Ümit Özdağ’ın esir alındığını 

iddia eden İl Başkanı Hakan Akşit, 
“Ümit Özdağ,  22 Ekim’de başlayan 
‘yeni açılımla’ Öcalan teröristinin 
salıverilmesinin, Meclis’e gelip ko-
nuşabilmesinin, PKK teröristlerine 
af çıkarılmasının, ve yeni bir ana-
yasa ile devletimizi etnik temelde 
bölme girişimlerinin önündeki en 
ciddi engel olduğu için esir alındı! 
Özdağ, kahraman gazilerimizin ve 
şehitlerimizin aziz hatırasına sa-
hip çıktığı için esir alındı! Özdağ,  
Sakarya ve Dumlupınar’da ataları-
mızın kanıyla kurulan Cumhuriye-
timizin kirli siyasi hesaplara alet 
edilmesine ve emperyalizme peş-
keş çekilmesine karşı çıktığı için 
esir alındı! Bu nedenle onun esa-
reti, Milletine sadakat ve devleti-
ne hizmettir. Onun tutsaklığı, mil-
li üniter laik devletin sigortasıdır. 
Onun mahpusluğu, Atatürk çizgi-
sindeki Türk milliyetçiliğine vuru-

lan pranga; Türklük onur ve şerefi-
ne yapılan bir suikast ve Türk dev-
letine yapılan bir baskındır. Bu ne-
denle, onun Silivri’deki mevcudi-
yeti,  hem Türk devleti ve Türk mil-
letine bağlılığın bir nişanesi hem 
de kahraman gazilerimize minnet, 
aziz şehitlerimize saygı duruşu-
dur!” dedi.

HER BİRİMİZ BİRER ÜMİT ÖZDAĞIZ
Zafer Partisi’nin giderek güç-

lendiğini belirten Hakan Akşit şöy-
le konuştu: “Sevgili Yurttaşları-
mız, Ümit Özdağ’ı hukuksuzca tu-
tuklayanlar, onu susturacağını, 
memleket mücadelesinin “son ka-
lesi” Zafer Partisi’nin dağılacağı-
nı zannettiler. Oysa Zafer Partisi, 
Türk halkının artan güç ve deste-
ğiyle artık daha güçlü daha azim-
li ve memleket mücadelesinde 
daha kararlıdır! İşte burada, Çağ-
layan Adliyesi’nin önünde, halkı-
mızdan aldığımız güçle ilan ediyo-
ruz: Memleketi teröre teslim etme-
yeceğiz! Öcalan’ın gelip Gazi Mecli-
simizi kirletmesine izin vermeyece-
ğiz! Etnik kimlikli, mezhep inançlı 
diye bölünmek yerine bilim, birlik 
ve barış diyeceğiz! Bilinmeli ki he-
pimiz birer Ziya Gökalp, Yusuf Ak-
çura, Dündar Taşer ve nihayet her 
birimiz birer Ümit Özdağız! Hepi-
miz Mustafa Kemal’in askerleri-
yiz! Gücümüzü şanlı tarihimizden, 
Türklük kültür, bilinç ve şerefin-
den;  damarlarımızdaki asil kan-
dan alıyoruz. Burada, sakın sizden 
adalet dilendiğimizi sanmayın!  
Adalet hakkımızdır! Buraya daha 
büyük bir azim ve inançla mücade-
leye yemin ettiğimizi haykırmak 
için geldik! Gür sesimiz, karanlık 
sarayların köhne odalarına ve en 
tenha köşelerine kadar gidecektir. 
Yine bilinmeli ki zafer büyük Türk 
Milleti’nin olacaktır. Bizi öldürme-
den susturamazsınız!

Ne mutlu Türküm diyene!”

BİZİ ÖLDÜRMEDEN 
SUSTURAMAZSINIZ!

Zafer Partisi Çağlayan’da;“Vallahi de billahi de engelleniyoruz!’’
İBB’nin Fatih’e olan hizmetlerini 
anlatan Fatih Belediyesi CHP Grup 
Başkanı ve İBB Meclis Üyesi Kazım 
Akşahin, “Vallahi de, billahi de en-
gelleniyoruz arkadaşlar” dedi.

CHP Fatih Belediye Meclis
Üyesi Recep Önem

Fatih Belediyesi CHP Grup 
Başkanı ve İBB Meclis
Üyesi Kazım Akşahin

Fatih Belediye Başkanı 
Mehmet Ergün Turan

Fatih Belediyesi AK Parti 
Meclis Grup Başkanı 
Mehmet Sarıtemur
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Sarıyer Belediye Başkanı M. 
Oktay Aksu, seçim vaatleri ara-
sında yer alan “Muhtarlar Top-
lantısı” kapsamında, Nisan 
ayındaki buluşmada mahalle 
muhtarlarını dinledi. Yaşar Ke-
mal Kültür Merkezi’nde gerçek-
leşen kahvaltılı toplantıya, Sa-
rıyer Belediyesi Meclis Başkan-
vekili Meltem Yücel Pir, beledi-
ye başkan yardımcıları Cem Çe-
tin, Osman Demir, Ayhan Ge-
dik, Hüseyin Coşkun, Bayram 
Ali Baştan, Sergül Doğan, Niza-
mettin Günel; Sarıyer Belediye-
si Muhtarlık İşleri Müdürü Gü-
ven Doğruyol ve mahalle muh-
tarları katıldı.

AKSU: GÖREVDE BİR YILIMIZI 
BAŞARIYLA TAMAMLADIK

Toplantının açılışında, Baş-
kan Aksu, göreve geldikleri 
günden bugüne geçen bir yılın 
değerlendirmesini içeren faa-
liyet raporunun mecliste kabul 
edilmesinin mutluluğunu ya-
şadıklarını ifade ederek, çalış-
malarımızı hız kesmeden sür-
düreceğiz dedi. Farklı ilçelerden 
beş mevkîdaşı ve İstanbul Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Ek-
rem İmamoğlu’nun tutukluluk 
süreci ile ilgili değerlendirmede 
bulunan Başkan Aksu, “Her za-
man söylediğim şudur: Eğer or-
tada bir suç varsa o suçun kar-
şılığı hukuki olarak yerini bul-

malıdır. Ama suç kesinleşme-
den insanlara suçlu muamelesi 
yapılmasını da doğru bulmuyo-
ruz. En ufak bir haksızlık karşı-
sında insanların güvencesi olan 
adil yargılanmanın toplum nez-
dinde tartışmalı bir hale dönüş-
mesi bizleri kaygılandırıyor. 
Umarım tüm gerçekler en kısa 
zamanda ortaya çıkar ve geç-
mişte yaşadığımız acılara ben-
zer acıları bir daha yaşamayız” 
diye konuştu. 

Sarıyer Belediyesi olarak il-
çede yaşanan sorunların çözü-
müne yönelik çalışmaları ara-
lıksız sürdürdüklerini belirten 
Başkan Aksu, daha sonra muh-

tarları tek tek dinledi. Ulaşım, 
asfalt, kentsel dönüşüm, ağaç 
budama, parkların güvenliği, 
katı atık, çevre temizliği, içme 
suyu,  gibi konularda muhtarla-
rın dile getirdiği sorunları din-
leyen Başkan Aksu, toplantıya 
katılan ve kendileriyle dayanış-
ma içinde olan tüm muhtarlara 
teşekkür etti. Toplantı sonun-
da, Nisan ayında doğum günü 
olan muhtarların doğum gü-
nünü kendileri için hazırlanan 
pastanın kesilmesiyle kutlayan 
Başkan Aksu,  “Tüm muhtarla-
rımıza sağlıklı, huzurlu ve ba-
şarılı bir ömür diliyorum” dedi.
TAYFUN ERCAN / KENT YAŞAM

Başarılı bir sıfır atık yöne-
tim sistemi oluşturan Beylik-
düzü Belediyesi, çevre bilin-
cini artırmak ve geri dönü-
şümün önemini vurgulamak 
için farkındalık yaratan proje-
leri hayata geçirmeye devam 
ediyor. Belediye’nin başlattı-
ğı, “Atıklar Dünyamıza Oksi-
jen Olsun” kampanyasıyla il-
çedeki eğitim kurumları ve si-
vil toplum kuruluşlarının kat-
kılarıyla toplanan yaklaşık 3 
bin 500 kilogram atığın maddi 
karşılığıyla “Geleceğe Nefes” 
platformu üzerinden Hatay’a 
fidan bağışı yapıldı. 

SÜRDÜRÜLEBİLİR YAŞAMA 
ANLAMLI ADIM

Atıkların doğru bir şekil-
de toplanması ve geri dönüşü-
mün yaygınlaştırılmasını he-
defleyen proje ile hem geri dö-
nüşüm bilinci artırıldı hem 
de doğaya olan sorumluluğu 
hatırlatan, sürdürülebilir ya-
şamı teşvik eden anlamlı bir 
adım atıldı. Kampanyanın ta-
mamlanmasıyla birlikte katı-
lım sağlayan tüm kurumlara, 
adlarına düzenlenen fidan di-
kim sertifikaları ve teşekkür 
belgeleri takdim edildi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

İki yıl boyunca Güzel Sanat-
lar Akademisi bünyesindeki ye-
tenekli özel çocuk eğitimleri-
ne katılan Otizmli Miral, özen-
li bir üretim sürecinin ardından 
ortaya çıkan 109 özgün tasarı-
mını sanatseverlerle buluştur-
du. Sergi açılışına Küçükçek-
mece Belediyesi Kültür ve Sos-
yal İşler Müdürü Deniz Gürbey 
ve sanatseverler katıldı. 

Miral, 7 yaşındayken Gü-
zel Sanatlar Akademisi’ne kayıt 
olduğunu ifade ederek, “Önce 
çizgi film karakterleri çizme-
ye başladım. Ardından seramik 
hamur yaptık ve moda tasarımı 
yeteneğimi keşfettim. Bana bu 
yolda yardımcı olan öğretme-
nim Nimet Erdoğan’a 
ve bu fırsatı 
veren Beledi-
ye Başkanımız 
Kemal Çebi’ye 
teşekkür ede-
rim” diye ko-
nuştu.  Miral’ın 
annesi Meryem 
Alyasin de he-
yecanlı olduğu-
nu ifade ederek, 
sergide emeği geçenlere teşek-
kür etti. 

“OTİZMLİ BİR ÖĞRENCİMİZİN 
SANATSAL YOLCULUĞUNU 
GÖRÜNÜR KILMAK İSTEDİK”

Güzel Sanatlar Akademi-
si Engelsiz Sanat Eğitmeni Ni-
met Erdoğan, “2 Nisan Otizm 
Farkındalık Günü’nde, özel ye-
teneklere sahip otizmli bir öğ-
rencimizin sanatsal yolculuğu-
nu görünür kılmak amacıyla ki-
şisel sergi düzenliyoruz. Bu yıl 
dördüncüsünü gerçekleştire-

ceğimiz bu an-
lamlı sergimi-
zin konuğu, iç 
dünyasını öz-
gün bir biçim-
de eserlerine 
yansıtan sev-

gili Miral oldu. Özel çocuklar, 
çok anlamlı. Onlarla çalışmaya 
başladıktan sonra kendimi bul-
dum diyebilirim. Her biri fark-
lı bir yetenek. Henüz 11 yaşın-
da olmasına rağmen, tasarıma 
olan tutkusu ve yaratıcı bakış 
açısıyla dikkatimizi çeken Mi-
ral, 9 yaşından itibaren geliştir-
diği çizim becerileri ve estetik 
duyarlılığıyla kısa sürede öne 
çıkmayı başarmıştır. Geçen yıl 
beraber yaptığımız bir model çi-
ziminin ardından, Miral’ın es-
kiz defterine çizdiğikıyafet ta-
sarımlarıyla büyülendik. Mi-

ral, kendini bulmuştu” diye ko-
nuştu. 

Kültür ve Sosyal İş-
ler Müdürü Deniz Gürbey de 
Küçükçekmece’de çocukların ve 
gençlerin potansiyellerini ger-
çekleştirebilecekleri alanlar ve 
imkânlar oluşturmaya devam 
edeceklerinin altını çizdi. 

15 MAYIS’A DEK AÇIK KALACAK
Sergi, renkli detaylar, sim-

ler ve farklı dokularla zenginle-
şen çalışmaları; Hint yerel kı-
yafetlerinden burç temalarına, 
bohem tarzdan konsept koleksi-
yonlara kadar uzanan geniş ve 
ilham verici bir yelpazeyi kapsı-
yor.  Miral’ın hayal gücünü, iç-
sel zenginliğini ve sanata olan 
derin bağlılığını yansıtan sergi, 
15 Mayıs’a dek GSA Performans 
Galerisi’nde görülebilir.
SERKAN HORUZ / KENT YAŞAM

Muhtarlar anlattı, 
Başkan Aksu dinledi
Sarıyer Belediye Başkanı M. Oktay Aksu’nun katılımıyla her ay düzenli olarak 
gerçekleşen ‘Muhtarlar Toplantısı’nın Nisan ayı buluşması gerçekleşti. Yaşar 
Kemal Kültür Merkezi’nde gerçekleşen kahvaltılı toplantıda muhtarlar, 
Sarıyer Belediye Başkanı M. Oktay Aksu başta olmak üzere tüm yönetime 
çözüm odaklı hizmet anlayışı dolayısıyla teşekkür ettiler.

Silivri Belediyesi, tarıma ve çiftçiye verdiği destekleri 
sürdürüyor. Silivri’nin tarımda öncü ilçe olması için ya-
pılan çalışmalar kapsamında, Sayalar Mahallesi’nde 
Taban Gübresi Dağıtım Töreni düzenlendi.

KENT-YAŞAM

ekleri 
çin ya-
’nde

“Yalnız Silivri değil, 
ülkemizin geleceği için”

Silivri’de Silivri Belediye 
Başkanı Bora Balcıoğlu’nun 
da katıldığı Sayalar 
Mahallesi’nde Taban Gübresi 
Dağıtım Töreni yapıldı. Töre-
ne, Silivri Ziraat Odası Başka-
nı Sabri Özer, Mahalle Muh-
tarı Serkan Toyran ve çiftçi-
ler katıldı.

Törende konuşan Baş-
kan Balcıoğlu, tarımın stra-
tejik bir sektör olduğuna dik-
kat çekti. Ülkenin geleceği-
ni şekillendiren tarıma ver-
dikleri desteği devam ettire-
ceklerini ifade eden Başkan 
Balcıoğlu, “Her zaman ifa-
de ettiğim gibi, tarım yalnız-
ca Silivri’nin değil, ülkemi-
zin geleceğini şekillendiren 
en stratejik sektörlerden bi-
ridir. Bugün gerçekleştirdiği-
miz bu dağıtım töreni, sade-
ce toprağa atılacak bir gübre 
değil, aynı zamanda çiftçimi-
zin geleceğine, Silivri’nin ya-
rınlarına yapılan bir yatırım-
dır” dedi. 

BALCIOĞLU: SADECE 
MALZEME DEĞİL, GÜVEN 
VERDİK

Küçük üreticilerin üret-
mekte zorlandığını söyleyen 
Başkan Balcıoğlu, şöyle ko-
nuştu:

“Biz biliyoruz ki bu top-
rağın yükünü sırtlayan çift-
çimizin bir kısmı, artık bıra-
kın gübreyi, tohum bile al-
makta zorlanıyor. Üretmek 
istiyor ama eli ayağına do-
laşmış, maliyet altında ezil-
miş... İşte tam da bu yüzden 
dedik ki; Küçük üreticimize 
sahip çıkmadan bu toprağa 
sahip çıkamayız. Sayın Ek-
rem İmamoğlu Başkanımız-
la birlikte, İstanbul’un tarım 
vizyonuna katkı sunan bir-
çok çalışmanın içinde yer al-
dım. İstanbul’un sadece be-
tonla değil, toprakla, üretim-
le, tarımla büyümesi gerekti-
ğini hep savunduk.” 

Başkan Balcıoğlu, tarıma 

verilen 100 milyon liralık des-
tek verdiklerini kaydetti. Ta-
rıma verilen destek sürecin-
de yalnızca gübre değil gü-
ven de verdiklerini ifade eden 
Başkan Balcıoğlu, “Arpa da 
verdik, ayçiçeği de… Sadece 
malzeme değil, güven verdik. 
‘Yalnız değilsiniz’ dedik. ‘Bu 
yolda birlikte yürüyoruz’ de-
dik. Ama biliyoruz ki bu daha 
başlangıç. Şimdi sıra 2025 
yılı üretim sezonunda. Yeni 
yıl çok daha fazlasını yapa-
cağız. Daha çok toprağa do-
kunacağız, daha çok çiftçiye 
ulaşacağız” diye konuştu. 

Başkan Balcıoğlu emek ve 
dayanışmayla üretimi artıra-
caklarının altını çizdi.

Silivri Ziraat Odası Baş-
kanı Sabri Özer törende yap-
tığı konuşmada, tarıma ve-
rilen destek için Başkan 
Balcıoğlu’na teşekkür etti. 
“Kadın üreticilerimizin üre-
time katkı sağlamak amacıy-
la bu tavan gübresi dağıtımı 
yapılmaktadır” diyen Özer, 
özellikle Danamandıra, Sa-
yalar ve Çayırdere gibi köyler-
de tarımın yeniden canlandı-
ğını vurguladı. Konuşmasın-
da İstanbul Büyükşehir Bele-
diye Başkanının geçtiğimiz 
hafta gerçekleştirdiği nohut 
ve kuru fasulye dağıtımlarını 
hatırlatan Özer, bu ürünlerin 

festivallerde tezgahlarda yer 
almasını umduğunu belirt-
ti. Tarımın Silivri’deki öne-
minden bahseden Özer, bu 
tür desteklerin tarıma büyük 
katkı sağladığını ifade etti.

“KADIN ÜRETİRSE KÖY 
GELİŞİR” 

Törene katılan Silivri Sa-
yalar Mahalle Muhatarı Toy-
ran, çiftçilerin alın teri ile 
tarımın ileriye taşınacağı-
nı söyledi. Tarım desteği-
nin özellikle kadınlar için çok 
kıymetli olduğundan bahse-
den Toyran, “Kadın üretir-
se, aile gelişir, köy gelişir, Si-
livri büyür” dedi. Belediye-
nin tarıma verdiği desteği-
nin artarak devam edeceğini 
belirten Toyran, tarıma ver-
diği destek nedeniyle Başkan 
Balcıoğlu’na ve emeği geçen 
herkese teşekkürlerini iletti.

Kadın üreticilerden Mer-
ziye Işıklı, tarıma verdi-
ği destek nedeniyle Başkan 
Balcıoğlu’na teşekkür etti. 
“Birlikte güçlüyüz, birlikte 
büyüyor, birlikte üretiyoruz” 
diyen Işıklı, “Emeğin değer 
gördüğü, toprağın bereketle 
buluştuğu bu yolda yalnız ol-
madığımızı bilmek bize güç 
veriyor” diye konuştu.

KENT YAŞAM HABER MER-
KEZİ

Beylikdüzü’nden Hatay’a bir nefes
Çevre bilincini artırmak, atık yönetimi konusunda farkındalık yaratmak ve geri dönüşümün öne-
mini vurgulamak için örnek projelere imza atan Beylikdüzü Belediyesi, “Atıklar Dünyamıza Oksi-
jen Olsun” isimli kampanya başlattı. İlçedeki eğitim kurumları ve sivil toplum kuruluşlarının kat-
kılarıyla toplanan yaklaşık 3 bin 500 kg atığın maddi karşılığıyla Hatay’a fidan bağışı yapıldı.

Küçükçekmece Belediyesi Güzel Sanatlar Akademisi, Otizm Farkındalık Günü kapsamında 11 
yaşındaki Miral’in kıyafet tasarımlarından oluşan “Miral” başlıklı sergisine ev sahipliği yaptı.

Özel çocuktan özel sergi
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Sarıyer Belediyesi’nin 2024 
yılına ait Faaliyet Raporu, Ni-
san ayı Belediye Meclisi toplan-
tısında, Sarıyer Belediye Baş-
kanı M. Oktay Aksu’nun katılı-
mıyla oy çokluğuyla kabul edil-
di. 2024 yılı boyunca ilçede yü-
rütülen projeler, hizmetler ve 
sosyal faaliyetlerin 7 ayrı başlık 
altında anlatıldığı rapor detaylı 
bir değerlendirme niteliği taşı-
yor. Meclis toplantısında konu-
şan Başkan Aksu, “Sarıyer için 
yeni bir başlangıç” diyerek yola 
çıktıklarını ve geride bıraktıkla-
rı bir yıl boyunca Sarıyer’in ge-
leceğini şekillendirecek hizmet-
ler üretmeye dönük çalıştıkla-
rını vurguladı. Yaşamsal öne-
me sahip altyapı sorunları baş-
ta olmak üzere planlı, sürdürü-
lebilir ve dirençli bir kent yapı-
sı oluşturmak için çalıştıklarını 
belirten Başkan Aksu, “Bugü-
nün ihtiyaçları ve gelecek nesil-
lerin yaşam kalitesine odaklan-
dık” dedi.

Mülkiyet meselesinden 
kentsel dönüşüme, ulaşım-
dan çevre düzenlemesine ka-
dar Sarıyer Belediyesi’nin attığı 
her adımının ortak amacının, 
Sarıyer’i daha güvenli ve daha 
yaşanabilir bir ilçe haline ge-
tirmek olduğunu belirten Baş-
kan Aksu, “Bu vizyonla sosyal 
tesislerden gündüz bakımev-
lerine, aşevinden kültür ve sa-
nat etkinliklerine kadar pek çok 
projeyi planlı biri şekilde haya-
ta geçirdik. Zorlayıcı ekonomik 
koşullara rağmen mali disiplin-

den ödün vermedik. Sarıyerli-
lerin bize emanet ettiği bütçe-
yi büyük bir sorumlulukla yö-
nettik. Her kuruşu, kamu yara-
rı gözetilerek, etkin ve verimli 

biçimde kullanmaya özen gös-
terdik. Kaynaklarımızı akılcı 
bir planlamayla öncelikli alan-
lara yönlendirdik. Tüm mali 
süreçleri şeffaf ve sürdürülebi-

lir bir anlayışla yürüttük. Bu 
sağlam mali yönetim hizmet-
lerimizde bir aksama yaşan-
mamasını sağladı” diye ko-
nuştu.

“SOSYAL YARDIM,  BİR LÜTUF 
DEĞİL İNSAN ONURUNA 
YAKIŞAN KAMUSAL BİR 
SORUMLULUK OLARAK 
GÖRÜYORUZ”

Belediyeciliği yalnızca 
bir fiziki hizmet üretimi ola-
rak görmediklerini ve çağın ge-
rekleri ile toplumsal dönüşümü 
dikkate alan bir yönetim anla-

yışıyla hareket ettiklerini ifade 
eden Başkan Aksu, “Kültür, sa-
nat, spor, eğitim ve sosyal des-
tekleri bütüncül bir yaklaşım-
la ele aldık. İnsanların sade-
ce ihtiyaçlarına değil, hayalle-
rine temas eden projeler geliş-
tirdik. Gençlerimiz teknolojiyle 
barışık, üretken bireyler olarak 
yetişmesini önemsiyoruz. Spor 
altyapımızı güçlendirirken, Sa-
rıyer Akademi ve SAGEM çatı-
sı altında yürüttüğümüz eğitim 
desteklerinin kapsamlarını ge-
nişleterek büyütüyoruz. Robo-
tik kodlamadan hibrit öğren-
meye uzanan çalışmalarla, bil-

giye erişimde eşitlik sağlıyoruz. 
Sosyal yardımları ise bir lütuf 
değil, insan onuruna yakışan 
bir kamusal sorumluluk olarak 
görüyoruz” dedi.

Sarıyer Belediyesi’nin hiz-
met anlayışının temelinde; ka-
tılımcı, şeffaf ve insan odak-
lı bir yönetim anlayışı bulun-
duğunu belirten Başkan Aksu, 
bugüne kadar olduğu gibi bun-
dan sonra da ilçenin ihtiyaçla-
rını ön planda tutarak çalışma-
larını sürdüreceklerini vurgu-
ladı. Başkan Aksu, “Sarıyer’in 
her mahallesine, her sokağına 
dokunmaya, birlikte üretmeye, 
birlikte başarmaya devam ede-
ceğiz. Sarıyer’in kültürel zen-
ginliğini, doğasını ve çok sesli 
sosyal yapısını bir değer olarak 
görüyor, tüm bu zenginliği ge-
leceğe taşıyacak bir kent kimli-
ği oluşturuyoruz. Bizler yalnız-
ca hizmet eden değil, birlikte 
düşünen, birlikte üreten bir be-
lediyecilik anlayışının temsilci-
leriyiz. 2024 yılı boyunca yürüt-
tüğümüz faaliyetler belediyeci-
lik anlayışımızın bir yansıması-
dır” dedi.

Başkan Aksu, kabul edilen 
2024 yılı Faaliyet Raporu’nun 
Sarıyer için hayırlı olmasını di-
leyerek, hizmetlerin planlan-
masından uygulanmasına ka-
dar geçen her aşamada eme-
ği geçen tüm çalışma arkadaş-
larına, meclis üyelerine ve kat-
kı sunan tüm paydaşlara teşek-
kür etti.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Beyoğlu Belediyesi, özel ge-
reksinimli çocukların gelişim-
lerine katkıda bulunmak ve sos-
yalleşmelerini sağlamak ama-
cıyla “Ahşap Boyama ve El İzi 
Atölyesi” düzenledi. Enstitü Be-
yoğlu BESMEK Hacıahmet Eği-
tim Merkezi’nde gerçekleştiri-
len atölyeye, 3-10 yaş arası özel 
gereksinimli çocuklar ve aile-
leri katıldı. Atölyede, çocuklar 
kendi yeteneklerini keşfetme 
ve kendilerini ifade etme fırsa-
tı buldular. Aileleriyle birlikte 
Beyoğlu Belediyesi tarafından 
kendilerine hediye edilen ah-
şap kalemlikleri boyayan çocuk-
lar daha sonra ise boya kutula-
rına batırdıkları ellerini kuma-

şa baskı yaparak renkli ve yara-
tıcı izler bıraktılar.

“ÇOCUKLARIN SOSYALLEŞMESİ 
VE GELİŞİMİ AÇISINDAN 
ÖNEMLİ”

Aileleriyle birlikte doyası-
ya eğlenen çocuklar, unutul-
maz bir gün geçirdi. Etkinliğe 
Beyoğlu Belediye Başkanı İnan 
Güney de katılarak, özel gerek-
sinimli çocukların ve aileleri-
nin mutluluğuna ortak oldu. 
Bu tür etkinliklerin özel gerek-
sinimli çocukların sosyalleşme-
sinde ve kendilerini geliştirme-
sinde önemli rol oynadığını be-
lirten Başkan Güney, ailelere 
gerekli desteği vermeye devam 
edeceklerini söyledi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Sarıyer’in her kuruşu 
kamu yararına gitti
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Sarıyer Belediyesi’nin 2024 yılı Faaliyet Raporu, Nisan ayı Belediye Meclisi toplantısında, Sarıyer Beledi-
ye Başkanı M. Oktay Aksu’nun katılımıyla oy çokluğuyla kabul edildi. Sarıyer Belediye Başkanı M. Oktay 
Aksu, konuşmasında, “Geleceğe umutla bakan bir Sarıyer için çalışmaya devam edeceğiz. Kalıcı değerler 
üretmek, yaşam kalitesini yükseltmek ve dayanışmayı büyütmek en büyük önceliğimizdir” dedi. Sarıyer Belediye Başkanı M. Oktay Aksu

Yenidoğanlar Avcılar’da çok şanslı
Sosyal belediyecilik alanında örnek projelere imza atan Avcılar Belediyesi, anne 
ve baba adaylarının yanında olmaya devam ediyor. Belediye Başkanı Utku Caner 
Çaykara’nın öncülüğünde yürütülen “Anne Bebek Destek Ekibi” projesi kapsamında, 
yeni doğum yapan anneler ve bebekleri hastaneden evlerine güvenle ulaştırılıyor.

“İlk Yol Arkadaşım” adı ve-
rilen bu özel hizmetle, ailele-
rin en kıymetli yolculuğu kon-
forla ve güvenle gerçekleşiyor. 
Ücretsiz sunulan özel ulaşım 
hizmetinin yanı sıra, yenido-
ğan bebekler için puset ve bez 
hediye ediliyor. Sadece bebek 
değil, tüm aile bireyleri dü-
şünülerek lohusa döneminde 
evde “anne sıcak yemeği” des-
teği de sağlanıyor.

ÇAYKARA: HER YENİ HAYAT, 
BİZİM İÇİN BİR UMUT

Projenin ve verilen hedi-
yelerin ardındaki duyguyu 
anlatan Avcılar Belediye Baş-
kanı Utku Caner Çaykara, 
“Her yeni hayat, bizim için 
bir umut. Annelerimizin ve 
bebeklerimizin bu dünyaya 
attıkları ilk adımda yanların-
da olmak bizim için büyük 
bir onur. Bir bebeğin dünya-
ya gelişi, bir ailenin en özel 

anıdır. Biz de sosyal beledi-
yecilik anlayışımız gereği, 
sadece yolculuklarını kolay-
laştırmak değil; bu özel anı 

daha da anlamlı hale getir-
mek istedik. Puset, bez ve sı-
cak yemek desteğimizle aile-
lerin ilk günlerinde yanların-

da olmak, onlara ‘yalnız de-
ğilsiniz’ demek istiyoruz. Bu 
sadece bir hizmet değil, aynı 
zamanda minik hemşehrile-
rimize verdiğimiz ilk arma-
ğan. Ailelerimizin de yükü-
nü bir nebze olsun hafifle-
tebiliyorsak ne mutlu bize.” 
dedi. 

BAŞVURULAR MÜDÜRLÜĞE
Yeni doğum yapan annele-

rin hassas sağlık durumu, ev-
deki hazırlık süreci ve bebek-
le ilk günlerin zorluğu düşü-
nülerek planlanan bu hizmet-
ler, aileler tarafından büyük 
memnuniyetle karşılanıyor.

Avcılar Belediyesi’nin bu 
anlamlı projesinden faydalan-
mak isteyen vatandaşlar, 444 
6 989 numaralı hattı araya-
rak Sosyal Destek Hizmetleri 
Müdürlüğü’ne başvuruda bu-
lunabiliyor.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Beyoğlu’nun

özel çocuklarına
anlamlı etkinlik

Beyoğlu’nda özel gereksinimli çocuklar için Ahşap Boyama ve El İzi 
Atölyesi düzenlendi. Çocuklar aileleriyle birlikte katıldığı etkinlik-
te, ilk önce ahşap kalemliklerini boyayıp daha sonra boya kutuları-
na batırdıkları elleri ile kumaş üzerine renkli baskılar yaptılar.

ZAYİ İLANI
5320744970 vergi numaralı mükellefim. Küçükçekmece İlçe 
Tarım ve Orman Müdürlüğü’nden  aldığım TR-34- K-271001 

kayıt numaraları İşletme Kayıt Belgesi zayi olmuştur. 
Hükümsüzdür.  HÜSEYİN KAYA
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Çekmeköy Belediyesi Nisan 
ayı 3. Birleşimi, Meclis 1. Baş-
kan Vekili Bora Kılıç’ın başkan-
lığında toplandı. Bir önceki top-
lantı tutanağının okutulması, 
yazılı ve sözlü önergelerin alın-
ması ve gündem maddelerinin 
oylanması ile başlayan toplan-
tıda Çekmeköy Belediyesi’nin 
2024 yılı faaliyetlerini içeren 
Faaliyet Raporu’nun kabulü de 
görüşüldü.

Cumhuriyet Halk Partisi, 
AK Parti ve Milliyetçi Hareket 
Partisi gruplarının faaliyet ra-
poru ile ilgili görüşlerinin be-
yanının alındığı, denetim ra-
porlarının okunduğu Çekme-
köy Belediyesi’nin 2022 yılında 
yaptığı çalışmaları içeren bir ta-
nıtım filmi izlendi.  İzlenen ta-
nıtım filminin ardından Çek-
meköy Belediye Başkanı Orhan 
Çerkez, altyapıdan üstyapıya, 
park bahçelerden temizlik ça-

lışmalarına, sosyal yardımdan 
sağlık hizmetlerine, imar ve şe-
hircilikten kültür sanata, eği-
tim hizmetlerinden spora, afet 
yönetiminden halkla ilişkiler 
çalışmalarına geniş çaplı bir su-
num yaptı.

ÇERKEZ: HALKIMIZLA BİRLİKTE 
YÖNETECEĞİZ

Başkan Çerkez “ Göreve gel-
diğimiz günden bu yana, “Hal-
kın belediyesi, halkın hizme-
tinde sloganıyla ilçemizi daha 
yaşanabilir, daha sosyal ve 
daha güçlü bir hale getirmek 
için çalışmalarımıza başladık. 
Geride bıraktığımız bir yılda, 
vatandaşlarımızın ve ilçemi-
zin ihtiyaçlarını tespit ederek 
önemli projeleri hayata geçir-
dik. İstanbul’un en yeşil ilçesi 
olan Çekmeköy benim ilk göz 
ağrım. Çekmeköy, İstanbul’a 
geldiğimde ilk ayak bastığım, 

oturduğum ilçedir. İlk göreve 
başladığımda, Halk Günü De-
ğil, Halkın Günü kapsamın-
da mahalle toplantılarını baş-
lattık. Genelde haftada bir gün 
belediye de ‘Halk Günü’ adı al-
tında başkan vatandaşla görü-

şürdü. Biz bu durumu değişti-
rip, komşularımızın oturduk-
ları mahallelere giderek sorun-
larını dinleyip not aldık, anlık 
çözümler ürettik. Bu kapsam-
da ilk hayata geçirdiğimiz pro-
jelerden birisi; Çerkez Başkan 

Sizi Dinliyor, ekibini kurduk. 
Bu ekibimiz vatandaşlarımızı, 
esnafımızı yerinde ziyaret ede-
rek belediyemiz ile doğrudan 
iletişimi sağlıyor. 1 yıl önce gö-
reve başlarken, “Çekmeköy’ü 
ortak akılla yöneterek, şeffaf, 
katılımcı ve hesap verebilir bir 
yönetim anlayışını hâkim kıla-
cağım” demiştim. Hangi ma-
halleden ne kadar oy aldığımı-
za bakmadan, kimseyi yırt et-
meden, herkese eşit ve adil bir 
şekilde hizmet götürüyoruz, 
götürmeye de devam edeceğiz. 
El ele verip, omuz omuza dura-
rak Çekmeköy’ü kavgayla de-
ğil huzurla besleyen, kimseyi 
ayırmadan hizmet eden, siya-
si görüşlerimizi bir kenara ko-
yarak 300 bin Çekmeköylü için 
çalışan bir ekip ruhu oluştura-
rak, geleceği birlikte inşa et-
meliyiz. Bu sürecin ilk yılını 
gerçekleştirdik. İyiliğin, dü-

rüstlüğün ve milletimiz için 
çalışma iradesinin partiler 
üstü bir duygu, bir yaşam biçi-
mi olduğuna her zaman inan-
dım” dedi.

“GÜÇLÜ ADIMLARLA 
YOLUMUZA DEVAM EDECEĞİZ”

Başkan Çerkez sözlerini şöy-
le noktaladı “Önümüzdeki sü-
reçte de daha fazla sosyal des-
tek, daha fazla altyapı yatırı-
mı ve daha yaşanabilir bir Çek-
meköy için çalışacağız. Güç-
lü adımlar atacağız. Başta 
bize inanarak göreve getiren 
Çekmeköy’lü komşularıma, bu 
faaliyet raporunda emeği ge-
çen tüm çalışma arkadaşları-
ma şükranlarımı sunuyorum.” 
dedi.

Konuşmaların ardından fa-
aliyet raporu meclisten oy birli-
ği ile geçti.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Küçükçekmece 
Belediyesi’nin 2024 Yılı Faali-
yet Raporu görüşmelerinde söz 
alan AK Parti Grup Başkanvekili 
ve İBB Meclis Üyesi Özlem Erol, 
belediye yönetimini ağır eleşti-
rilerle hedef aldı. Erol, özellik-
le bütçe yönetimi, personel har-
camaları, sosyal hizmetler, çev-
re yatırımları ve altyapı projele-
rinde büyük aksaklıklar yaşan-
dığını vurguladı.

5,5 milyarlık bütçenin bü-
yük bölümünün maaş ve yan 
haklara ayrıldığını belirten 
Erol, personel alımlarıyla bir-
likte borçlanma ve faiz gider-
lerinin fırladığını söyledi. Faiz 
giderlerinin %643 artarak 84,4 
milyon liraya çıktığını ifade 
eden Erol, “Vasıfsız bütçe yö-
netimi kaynakları faize yediri-
yor” dedi.

Erol’un en çok üzerinde dur-
duğu konulardan biri de ye-
şil alan ve spor yatırımlarında-
ki düşüş oldu. Yeşil alan mikta-
rının %200 azaldığını, spor sa-
lonu sayısının 4’ten 3’e düştü-
ğünü ve Macera Parkı gibi te-
sislerin kullanımının büyük öl-
çüde azaldığını belirten Erol, 
“Halk nefes alacak yer bulamı-
yor” dedi.

Sosyal yardımlarda ciddi dü-
şüşler yaşandığını vurgulayan 
Erol, özellikle eşya yardımla-
rı, araç destekleri ve cenaze hiz-

metlerinde %200’e varan düşüş-
ler olduğunu dile getirdi. “Be-
lediye vatandaşa dokunmuyor, 
millet ulaştırılamıyor” ifadele-
rini kullandı.

Faaliyet raporundaki perfor-
mans hedeflerinin bilinçli ola-
rak düşük tutulduğunu ve buna 
rağmen 471 göstergeden 17’si-
nin hedefe ulaşamadığını belir-
ten Erol, “Başarı algısı yaratılı-
yor, ama ortada somut iş yok” 
dedi.

Çevre ve atık toplama ko-
nusunda da düşüşler olduğu-
nu söyleyen Özlem Erol, top-
lanan ambalaj atığı oranının 
%173’ten %86’ya gerilediğini, 
bunun da çevresel hassasiyetin 
zayıfladığının göstergesi oldu-
ğunu belirtti.

Ulaşım ve otopark sorunu-
nun kangren haline geldiğini 
vurgulayan Erol, katlı otopark 
projelerinin hayata geçirilmedi-
ğini, metro bağlantılarının yıl-
lardır beklediğini, mevcut yol 
ve tretuvar harcamalarının ise 
gereksiz tekrarlarla bütçeyi tü-
kettiğini ifade etti.

Küçükçekmece’nin en 
önemli sorunlarından biri olan 
kentsel dönüşümde de ilerleme 
olmadığını vurgulayan Erol, 
“2020’den beri bekleyen proje-
ler var, hâlâ bir adım atılmadı” 
diyerek durumu eleştirdi.

ÖNERİLERİNİ SUNDU
Özlem Erol, faaliyet raporu-

na ilişkin bazı sonuç ve öneri-
lerini sıraladı. Erol şunları söy-
ledi;

Sayın Başkan, 2024 yılı faa-
liyet raporu ile ilgili sunum ve 
tespitlerimiz sonrasında bazı 
sonuç ve önerilerimiz olacaktır:

1. İnsan kaynaklarında büt-
çe dengesi sağlanmalı, personel 
sayısı hızla artarken hizmet ka-
litesi artırılmalı, gereksiz istih-
damlardan kaçınılmalıdır.

2. Performans hedeflerin-
de gerçekçilik esas alınmalı, bi-
lerek düşük tutma yaklaşımı-
na son verilmelidir. Gerçekçi ve 
emek yılıyla uyumlu hedefler 
konulmalıdır.

3. Asfalt, bordür gibi tekrar 
eden işlerin yanı sıra otopark 
projeleri için ayrılan kaynak et-
kinleştirilmeli, son girişimler-
de başlanmalıdır.

4. Kentsel dönüşümde so-
mut ve kararlı adımlar atılma-
lıdır.

5. Mahalle bazlı atık top-
lama kampanyaları, Bakanlık 
teşvik çalışmaları ve ileriye dö-
nük atık verimliliği çalışmaları 
başlatılmalıdır.

6. Belediyenin iştirak yapı-
sı, kârlılık ve verimlilik esasla-
rına göre yeniden yapılandırıl-
malı, şeffaf şekilde denetlen-

melidir.
7. Faaliyetler kapsamlı ve 

katılımcı hale getirilerek sür-
dürülebilirlik, sosyal kapsayıcı-
lık, dijitalleşme ve kültürel üre-
time dayalı etkinliklerde yeter-
lilik sağlanmalıdır. Gençlerin 
yalnızca katılımcı değil aynı za-
manda üreten bireyler olmaları 
desteklenmelidir.

Kıymetli Küçükçekmeceli-
ler, bizler halkın temsilcileri ve 
muhalefet grubu olarak beledi-
ye çalışmalarının daha şeffaf, 
hesap verebilir ve adil bir şekil-
de ilerlemesini talep ediyoruz. 
Bu amaçla faaliyet raporunu 
destekleyici ve eleştirel nokta-
larla birlikte inceledik. Gelecek 
dönemde güzel projelerle ilçe-
mizin yeşil alan, otopark, kent-
sel dönüşüm ve ulaşım gibi kro-
nik sorunlarında somut çözüm 
adımları görmek istiyoruz.

Son olarak, hizmetler vatan-
daşımızın hayatını kolaylaştırı-
yor ve takdirini kazanıyorsa ya-
nınızdayız. Ama sorunların ört-
bas edildiği, kaynakların ve-
rimsiz kullanıldığı durumlarda 
da eleştirilerimizi yükseltmek-
ten geri durmayacağız. Bu dü-
şüncelerle AK Parti adına 2024 
faaliyet raporuna dair eleştirile-
rimizi ve önerilerimizi sunuyor, 
hepinizi saygı ve sevgiyle se-
lamlıyorum.
Fazıl Anıl Kılıçlı / KENT YAŞAM

Çekmeköy Belediyesi 
2024 faaliyet raporunun 
görüşüldüğü Nisan Ayı 
Meclisi yapılan
3 oturumla 
tamamlandı.

2024’ün faaliyetleri2024’ün faaliyetleri

ÇekmeköyÇekmeköy
Meclisi’ndeMeclisi’nde
onaylandıonaylandı

“Küçükçekmece’de
bütçe var,

hizmet yok”

Küçükçekmece Meclisi’nde AK 
Parti’den sert faaliyet raporu eleştirisi 
geldi. AK Parti Grup Başkanvekili ve 
İBB Meclis Üyesi Özlem Erol, “Bütçe 
şişti, yeşil alan azaldı, halk hizmet 
bekliyor” ifadelerini kullandı.

‘20 binlik’ firmalara 
‘Milyonluk’ ihaleler
İstanbul’un en büyük ilçelerden biri olan Küçükçekmece’de AK 
Parti grubunun belediye yönetiminde özellikle bütçe konusundaki 
eleştirileri sürüyor. Nisan ayı meclis toplantılarının ikinci oturumunda 
konuşan Küçükçekmece AK Parti Meclis Üyesi Nejat Öztürk, 2024 
yılında yapılan faaliyetler hakkında hazırladığı raporu sunarak 20 bin 
TL sermayeli firmalara milyonluk ihaleler verildiğini söyledi.

Küçükçekmece Belediye 
Meclisi’nin Nisan ayı toplan-
tısının ikinci oturumunda söz 
alan Küçükçekmece Belediye-
si AK Parti Meclis Üyesi Nejat 
Öztürk, 2024 yılı bütçesi ve 
ihalelerle ilgili hazırlanan de-
taylı bir raporu kamuoyuyla 
paylaştı. Raporda, belediye-
nin harcamaları, ihalelerde-
ki şeffaflık eksikliği ve vatan-
daş şikayetlerine yönelik çar-
pıcı tespitler yer aldı.

Öztürk, 2024 yılı bütçesi-
nin 513 milyon TL açık verdi-
ğini belirterek, gelirlerin tah-
mini bütçenin %90,66’sında 
kalırken, giderlerin %99,91 
oranında gerçekleştiğini açık-
ladı. Özellikle Fen İşleri Mü-
dürlüğü bütçesindeki %10’luk 
artışa rağmen ilçedeki altyapı 
sorunlarının (çöken kaldırım-
lar, bozuk yollar) devam ettiği 
vurgulandı.

“BÜTÇENİN YARISI 
MAAŞLARA ÖDENİYOR”

Belediye Kanunu’nun per-
sonel giderlerinin bütçe geli-
rinin %30’unu aşamayacağı-
na dair hükmüne dikkat çe-
ken Öztürk, 264 milyon TL’lik 
insan kaynakları harcaması-
nın bütçenin %48’ini oluştur-
duğunu ve bu oranın yasal sı-
nırı aştığını iddia etti. Öz-
türk ayrıca, sosyal yardımla-
rın azalmasına rağmen per-
sonel maaşlarındaki artışını 
eleştirdi.

İHALELERDE USULSÜZLÜK VE 
FİYAT FARKLARI

Ulaşım Müdürlüğü: 
10.000 litre benzin alımında 
litre başına 50 TL ödendiği, 
oysa piyasa fiyatının 35 TL ol-
duğu tespit edildi.

Özel Kalem Müdürlüğü: 
600 kişilik yemek organizas-
yonunda kişi başı 880 TL har-
cama yapıldı, çiçek alımları-
nın ise aynı bölgedeki işlet-
melerle sınırlı kaldı.

Kültür Müdürlüğü: Kon-
ser ve etkinlik harcamaları-

nın piyasa üstü fiyatlarla ya-
pıldı, Öztürk, seçim öncesi 
materyal alımlarında ani ar-
tış yaşandığını kaydetti.

Gençlik ve Spor Müdür-
lüğü üzerinden sermayesi 
20.000 TL olan firmalar mil-
yonluk ihaleler aldı.

“AYNI FİRMALARA 
TEKRARLANAN İHALELER”

Sosyal İşler 
Müdürlüğü’nün açık ihale-
sinde, bir firmanın iki gün 
arayla aynı ihaleye farklı fiyat 
teklifleri verdiği (15,5 milyon 
TL ve 18,5 milyon TL) belirtil-
di. Destek Hizmetleri’nde ise 
723.000 TL’ye kiralanan çadı-
rın satın alınabileceği, böy-
lece tasarruf sağlanabilece-
ği vurgulandı. Öztürk ayrı-
ca, “Sermayesi sadece 20.000 
lira olan firmaların milyon-
luk ihaleler aldığı görülmek-
tedir.” dedi.

“KİTAŞ ARTIK AMACINA 
UYGUN ÇALIŞMALI”

Belediyenin inşaat şirke-
ti KİTAŞ’ın sosyal konut pro-
jesi üretmediği ve sürekli za-
rar ettiği ifade edilerek, “Ar-
tık amacına uygun çalışmalı” 
çağrısı yapıldı.
Sümeyra Duğan / KENT YAŞAM
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İstanbul Büyükşehir Beledi-
ye Meclisi’nin Nisan ayı toplan-
tısı, Türkiye’deki hukuk yozlaş-
masına örnek teşkil etti. 1989 
ve 1990 yıllarında İstanbul Üni-
versitesi Hukuk Fakültesi’nden 
mezun olan, aynı hocalardan 
eğitim alan grup başkanvekil-
leri CHP’li Ülkü İnanlı ve AK 
Parti’li Faruk Gökkuş, Ekrem 
İmamoğlu ile ilgili yargı süre-
cini kendi politik duruşlarına 
göre değerlendirdiler. Aynı dö-
nemde, aynı eğitimi almış iki 
avukatın, Türk hukukunu yazılı 
kurallara rağmen farklı tezlerle 
yorumlaması, İBB Meclis Baş-
kanvekili Nuri Aslan’a “Vah, ül-
keme vah!” dedirtti. Meclis top-
lantısını dijital platformlardan 
izleyen vatandaşlar ise durumu 
“İşte siyasal hukuk!” sözleriyle 
değerlendirdi.

İstanbul Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ekrem İmamoğlu 
hakkında, yolsuzluk iddialarını 
içeren bir soruşturma açılmış 
ve kaçma ile saklanma şüphesi 
gerekçesiyle tutuklanmıştı. İBB 
Meclisi, Nisan ayında ilk kez 
İmamoğlu olmadan toplandı.

İBB Başkanvekili Nuri 
Aslan’ın yönettiği bu ilk top-
lantıda, Cumhuriyet Halk Par-
tisi (CHP) Grup Başkanvekili 
Avukat Ülkü İnanlı ile Adalet ve 
Kalkınma Partisi’nin (AK Par-
ti) yeni Grup Başkanvekili Avu-
kat Faruk Gökkuş arasında ya-
şanan polemik, gündeme dam-
ga vurdu. İstanbul Üniversite-
si Hukuk Fakültesi’nden 1989 
yılında mezun olan Gökkuş ile 
1990 yılında mezun olan İnanlı 
arasındaki hukuka yönelik gö-
rüş farklılıkları şaşırttı. Türk 
hukuku ve evrensel hukuk ku-
ralları herkes için geçerlidir. 
Kanunlar açıkça neyin suç, ne-
yin suç olmadığını, hangi fi-
ilin hangi yaptırımı gerektir-
diğini yazar. Kişiden kişiye de-
ğişemez. Hal böyleyken, İBB 
Meclisi’nde aynı üniversite-
de, aynı hocalardan eğitim al-
mış iki avukatın hukuka fark-
lı gözle bakması, Türkiye’deki 
bir gerçeği ortaya serdi. Siya-
si taraflılık, hangi gruba veya 
partiye dâhil olduğunuz, haklı 
veya haksız olmanıza bakmak-
sızın konumlandığınız nokta, 
hukuku da zorunlu olarak ih-
tiyacınıza göre evirmenize ne-
den oluyor.

MECLİS BAŞKANVEKİLİ ASLAN 
ŞAŞIRDI: VAH, VAH, VAH, 
ÜLKEME VAH!

Yaşanan polemik ve iki fark-
lı hukuk görüşü, İBB Meclis 
Başkanvekili Nuri Aslan’ı da şa-
şırttı. Aslan, “İkiniz de Tür-
kiye Cumhuriyeti Devleti’nin 
devlet üniversitelerinden me-
zun olmuş iki avukatsınız. Üs-
telik aynı üniversiteden… Hoca-
larınız da aynıymış. Vah, vah, 
vah, ülkeme vah! Yanlış anla-
mayın, sadece bir tespitte bulu-
nuyorum. Dolayısıyla arkadaş-
lar, aynı üniversiteden mezun 
olmuş, aynı hocalardan ders al-
mış olsanız da hukuk, demek ki 
farklı şekillerde yorumlanabili-
yor.” diye konuştu

CHP’liler’in darbe girişimi, 
Ak Partililer’in ise yolsuzluk 
operasyonu diye değerlendirdiği 
yargı süreci ile ilgili polemik şu 
şekilde başladı: 

CHP GRUP BAŞKANVEKİLİ ÜLKÜ  
İNANLI: “TEK ADAM REJİMİNE 
KARŞI HALKIN CUMHURİYETİNİ 
YENİDEN İNŞA EDECEĞİZ”

CHP’li Ülkü İnanlı “ 2025 yı-
lının yeni döneminin Nisan ayı 
meclis çalışmalarına, ne yazık 
ki Başkanımızın bir darbe giri-
şimini andıran bir süreçle ce-
zaevinde tutulmasıyla başla-
dık. Onun yokluğunda bir mec-
lis dönemi yaşayacağız. Bu ko-
nuda partimizin düşüncelerini 
sizlerle çok kısa paylaşmak isti-
yorum.

Türkiye, 2024 yerel seçimle-
rinde büyük bir demokrasi sı-
navından geçmiştir. Meclisi-
miz, sandıkta değişimi ve umu-
du seçmiş; Cumhuriyet Halk 
Partisi’ni Türkiye’nin birinci 
partisi yapmıştır.

Cumhuriyet Halk Partisi ar-
tık yalnızca bir muhalefet par-
tisi değil; demokrasinin taşıyı-
cısı, halkın çoğunluğunun tem-
silcisidir. Bir avuç azınlığın de-
ğil, 86 milyon yurttaşın refahı 
için çalışan bir devlet anlayışıy-
la mücadele ediyoruz. Meclisi 
işlevsizleştiren, yargıyı tahak-
küm altına alan, belediyelere 
kayyum atayan bu tek adam re-
jimine karşı halkın cumhuriye-
tini yeniden inşa edeceğiz.

Biz, Mustafa Kemal 
Atatürk’ün ‘Egemenlik, kayıt-
sız şartsız milletindir’ sözünü 
rehber edindik. Bu ilkeden asla 
sapmayacağız. Bu topraklar-
da Cumhuriyet, saltanata kar-
şı halkın zaferidir. Bugün de 
bizler, geçmişin karanlık salta-
nat ve vesayet anlayışına karşı 
halkla birlikte yeni bir aydınlık 
inşa ediyoruz.

“YALNIZCA ADAY 
BELİRLEMEDİK YENİ, BİR 
SİYASİ ANLAYIŞIN TEMELLERİNİ 
ATTIK”

Türkiye’nin geleceği; genç-
lerin özgürce düşünebildiği, ka-
dınların eşit olduğu, emekçi-
nin hak ettiği payı aldığı, doğa-
nın korunduğu bir gelecek ola-
caktır. Cumhuriyet Halk Partisi 
olarak, Türkiye’de yalnızca bir 
aday belirlemedik; demokrasi-
ye, adalete ve halk iradesine da-

yanan yeni bir siyasal anlayışın 
temellerini attık.

Partimizin tarihinde ilk 
kez, cumhurbaşkanı adayının 
kim olacağına birkaç kişi değil, 
doğrudan halkımız ve üyeleri-
miz karar verdi. Bu büyük adı-
mı atarken, “Türkiye’nin ge-
leceği saraylarda değil, halkın 
sandığında yazılır” dedik. Bu-
gün Türkiye, adaletin ve değişi-
min sembolü olan bir lideri sa-
hiplenmiştir. Sayın Ekrem İma-
moğlu, yalnızca İstanbul’un 
değil; milletin iradesiyle 
Türkiye’nin adayıdır.

Önümüzdeki süreçte 
Türkiye’yi, halkçı, demokrat 
ve liyakatli kadrolarla yönete-
ceğiz. Bu kadroların lideri ise 
milletin gönlünde yer etmiş bir 
halk adamıdır. Ön seçim süre-
ci, milletimizin demokrasiye 
olan bağlılığının en güçlü gös-
tergesi olmuştur. 1 milyon 650 
bin üyemizle birlikte, 15,5 mil-
yon kişi, üye ve dayanışma san-
dıklarımıza sel olup akmıştır.

“İKTİDAR, HALKTAN ALDIĞI 
MEŞRUİYETİ YİTİRMİŞTİR. 
BUGÜN TÜRKİYE BİR GEÇİŞ 
DÖNEMİNDEDİR.” 

Milyonların gönlünde taht 
kuran Ekrem İmamoğlu artık 
yalnızca CHP’nin değil, tüm 
Türkiye’nin adayıdır. Bu ira-
de masa başında değil, sandık-
ta kurulmuştur. Bu halkın ema-
netidir. İktidar, halktan aldığı 
meşruiyeti yitirmiştir. Bugün 
Türkiye bir geçiş dönemindedir. 
Seçim sandığı gecikmeden mil-
letin önüne gelmelidir.

Bunun için milyonlar-
ca imza ile erken seçim çağrı-
sı yapıyor, halkın iradesine sa-
hip çıkıyoruz. Rukiye Ana’nın 

Trabzon’dan attığı imza, 
Türkiye’deki değişimin sembo-
lüdür.

Sivil darbelere, yargı sopa-
sına, tek adam rejimine kar-
şı şimdi hep birlikte yürüyoruz. 
Biz kazanacağız, çünkü hak-
lıyız. Biz kazanacağız, çünkü 
halk biziz. Ekrem İmamoğlu, 
Türkiye’nin adayıdır. Bu mü-
cadele milletin mücadelesidir. 
Şimdi Türkiye için yeniden baş-
lıyoruz.

AK PARTİ GRUP BAŞKANVEKİLİ 
FARUK GÖKKUŞ: “HUKUK 
İŞLETİLDİĞİNDE DE BUNA 
HERKESİN SAYGI GÖSTERMESİ 
GEREKİR”

Ak Partili Faruk Gökkuş, 
“Türkiye Cumhuriyeti bir hu-

kuk devletidir. Hiçbir kişi, ku-
rum, hiçbir siyasi parti bu ülke-
nin üzerinde değildir. Seçilmiş 
olmak, suç işleme özgürlüğü 
tanımaz. Suç varsa hukuk gere-
ğini yapar. Hukuk işletildiğin-
de de buna herkesin saygı gös-
termesi gerekir. Hiç kimse hu-
kukun üstünde değildir.

İstanbul Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı hakkında, bağımsız 
yargı makamlarınca delillere 
dayanılarak yürütülen bir yar-
gı süreci devam etmektedir. Üs-
telik buradaki deliller, yine CHP 
mensupları tarafından; üyeleri, 
belediye çalışanları ve yetkilile-
ri tarafından yargıya taşınmış, 
siyasi rekabetin yargıya intikal 
ettirdiği konulardır.

“ÖNYARGILI 
DEĞERLENDİRMELER YAPMAK, 
EVRENSEL HUKUK İLKELERİYLE 
DE BAĞDAŞMAZ”

Önyargılı açıklamalar, yar-
gıya müdahale etmeme ilkesi-
ni ihlal ederek bağımsız Türk 
yargısı üzerinde siyasi baskı 
oluşturma çabası anlamına ge-
lir. Devam eden yargı süreçle-
ri hakkında tek taraflı ve önyar-
gılı değerlendirmeler yapmak, 
evrensel hukuk ilkeleriyle de 
bağdaşmaz.

Açıkça belirtmek gerekir ki 
bu yolsuzluk ve rüşvet soruştur-
masında süreci başlatanlar –de-
min de söylediğim gibi– ellerin-
deki delil ve tanık beyanlarıy-
la bizzat CHP’lilerdir. Bu bir si-
yasi operasyon değil; henüz ta-
mamlanmamış, ciddi bir yargı 
sürecidir.

AK Parti, kurulduğu günden 
bu yana 23 yıldır demokrasi-
ye olan bağlılığını, muhalefet-
le sadece sandıkta rekabet ede-

rek ortaya koymuştur. Dünya-
nın hiçbir yerinde, seçimlere 3 
yıl kala kendini cumhurbaşka-
nı adayı ilan eden birine tanık 
olunmuş mudur? Soruyorum 
CHP’lilere...

Bu yargı süreci, İBB Baş-
kanının adaylığını engelle-
mek için değil; tam tersine, 
CHP yönetimi bu süreci siya-
sallaştırmak amacıyla ace-
leyle adaylık sürecini başlat-
mış, yine yargıya baskı kur-
mak için böyle bir yol izlemiş-
tir. Avrupa’da, örnek aldığınız 
ülkelerde, siyasetçiler hakkın-
da hukuki süreçler yürütüldü-
ğünde –örneğin Fransa’da Le 
Pen, Lyon Belediye Başkanı; 
Romanya’da bir belediye baş-
kan adayı hakkında yürütülen 
soruşturmalarda– yargının ba-
ğımsızlığı tartışmaya açılmaz. 
Avrupa içinde bunlar yaşandı-
ğında, demokrasinin ve dev-
letin olağan işleyişi olarak ka-
bul edilir.

“ERDOĞAN KARŞITI BU 
SAPLANTIDAN ARTIK 
KURTULMANIZ LAZIM”

Ama Türkiye’de aynı hu-
kuk ilkeleri uygulandığında ise 
doğrudan otoriterlikle suçla-
nıyor. “Tek adam rejimi” gibi 
saçma sapan iddialarla, hal-
kın %52’sinin oyuyla seçilen 
bir Cumhurbaşkanı hakkın-
da “otokrat” olduğu söyleniyor. 
Evet, Erdoğan karşıtı bu sap-
lantıdan artık kurtulmanız la-
zım. Türkiye, eski Türkiye de-
ğil. Sizin, yargıyı, orduyu, ba-
sını, sendikaları, meslek oda-
larını halkın iradesine karşı 
kullandığınız devirler geçmiş-
tir artık.

Dolayısıyla yürüyen bir yar-
gı süreci vardır. Bu yargı süre-
cinin ihbarcısı sizsiniz, suçla-
nan da sizsiniz. Bir yargı süre-
ci devam ediyor. Lütfen bu süre-
ci siyasallaştırmayın. Yargı işi-
ni yapsın ve siz de yargıya gü-
venin.

16 milyon İstanbullunun 
iradesinden söz ediyorsunuz. 
Son seçim sonuçlarına baktım: 
4 milyon 400 bin kişinin oyuyla 
belediye başkanı seçilen kişinin 
aldığı oy halkın iradesini yansı-
tıyor, ama 90 milyonluk halkın 
%52’sinin oyunu alan Cumhur-
başkanının aldığı oy halkın ira-
desi sayılmıyor. Sizin matema-
tiğiniz bu. Sizin halkın irade-
sinden anladığınız bu.

Evet, ‘Egemenlik, kayıtsız 
ve şartsız milletindir.’ Ama se-
çilenlerin de suç işleme özgür-
lüğü yoktur. Dolayısıyla yargı-
yı siyasallaştırmayın, bırakın 
yargı işini yapsın. Hakikat orta-
ya çıksın. İnşallah belediye baş-
kanı bu suçları işlememiştir, bu 
iddialar boşa çıkar. Biz de baş-
kanımızı burada karşılarız.” 
diye konuştu.

TAYFUN ERCAN- KENT YAŞAM

VAH, ÜLKEME VAH!
İstanbul Büyükşehir Belediye Meclisi’nin Nisan ayı toplantısı, Türkiye’deki hukuk yozlaşmasına örnek teşkil etti. 1989 ve 1990 yıllarında 
İstanbul Üniversitesi Hukuk Fakültesi’nden mezun olan, aynı hocalardan eğitim alan grup başkanvekilleri CHP’li Ülkü İnanlı ve AK Parti’li 
Faruk Gökkuş, Ekrem İmamoğlu ile ilgili yargı sürecini kendi politik duruşlarına göre değerlendirdiler. Aynı dönemde, aynı eğitimi almış 
iki avukatın, Türk hukukunu yazılı kurallara rağmen farklı tezlerle yorumlaması, İBB Meclis Başkanvekili Nuri Aslan’a “Vah, ülkeme vah!” 
dedirtti. Meclis toplantısını dijital platformlardan izleyen vatandaşlar ise durumu “İşte siyasal hukuk!” sözleriyle değerlendirdi.

İBB Başkanvekili Nuri Aslan

İBB CHP Grup Başkanvekili 
Ülkü İnanlı

İBB Meclisi

İBB AK Parti Grup Başkanvekili
Faruk Gökkuş
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Üsküdar’ın kültür-sanat me-
kanlarından biri olan Bağlarba-
şı Kültür Merkezi, Üsküdar Be-
lediyesi tarafından gerçekleşti-
rilen kapsamlı bir yenileme ve 
iyileştirme sürecinin ardından 
düzenlenen törenle kapılarını 
yeniden açtı.

Açılış törenine Üskü-
dar Belediye Başkanı Sinem 
Dedetaş’ın yanı sıra, İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi Başkan 
Danışmanı Tonguç Çoban, Üs-
küdar Belediyesi başkan yar-
dımcıları, meclis üyeleri, basın 
mensupları ve vatandaşlar ka-
tıldı.

Törende konuşan Başkan 
Dedetaş, açılışı aslında fark-
lı bir formatta planladıklarını 
aktararak, “Bağlarbaşı Kültür 
Merkezi’ni aynı zamanda bi-
rinci yıl lansmanımızla birlikte 
ışık gösterileri ve konserle plan-
lamıştık. Ama bunu planladığı-
mızda kıymetli Başkanımız Ek-
rem İmamoğlu hapiste değildi. 
Süreçlerimizi neşeyle ve coşkuy-
la planlamıştık; ama şu anda 
öyle bir neşeye sahip değiliz ne 
yazık ki. Ekrem Başkanımız-
la birlikte tutuklu belediye baş-
kanlarımız, bürokrat arkadaş-
larımız var. Her ne kadar güzel 
işler yapsak da, başımız bu an-
lamda dik olsa da, Üsküdar’ın 
bize verdiği güveni ve sevgiyi 
hakkıyla teslim etmek yerine 
getirmekle canla başla çalışsak 
da buruğuz.’’ diye konuştu.

“ÜSKÜDAR VİZYONUMUZUN 
ÖNEMLİ SİMGELERİNDEN 
BİRİSİ”

Üsküdar’ın kültürel yaşa-
mına yeni bir soluk kazandır-
dıklarını belirten Başkan De-
detaş; ‘’Bağlarbaşı Kültür Mer-
kezi yenileme projesi; katılım-
cı, çağdaş ve kapsayıcı bir Üskü-
dar vizyonumuzun önem-
li simgelerinden birisi. 
Yaptığımız çalışmalar-
la kültür merkezimizi 
klasik bir izleme me-
kanı kimliğinden 
çıkardık, kültür-
sanat üretiminin 
ve deneyiminin 
paylaşıldığı bir 
merkeze dö-
nüştürdük. 

Kültür merkezimizin güvenlik 
altyapısını güçlendirirken, en-
gelli erişimine uygun bir hale 
getirdik. Yenilemeler kapsa-
mında bireysel ve toplu kullanı-
ma uygun yeni bir çalışma ala-
nı, çocuk oyun alanı ve bebek 
bakım odasıyla birlikte özellikle 
gençlerin ve amatör grupların 
ücretsiz bir şekilde faydalana-
bileceği 60 kişilik amfi sahne-
yi de Üsküdarlıların kullanımı-
na sunduk. Oluşturduğumuz 
yeni amfi tiyatro ile daha ama-
tör grupla- rın rahatça 

kullanabileceği ve sanatlarını 
geliştirebileceği alanlar yarat-
mış olduk.’’ şeklinde konuştu.

“BU DEĞERLİ YAPILAR ADETA 
KADERİNE TERK EDİLMİŞTİ”

Geçmiş dönemlerde benzeri 
yapıların işlevselliğinin ve kül-
türel katkısının göz ardı edildi-
ğini vurgulayan Başkan Dede-
taş konuşmasını şöyle sürdür-
dü:

“Merkezler yalnızca belirli 
grupların kullanımına açık, ay-
rıcalıklı vakıf ve derneklerin ko-
numlandığı, halktan uzak, tek-
düze alanlara dönüştürülmüş-
tü. Sanatın ve kültürel payla-
şımın herkese açık olması ön-
celikliyken, toplumsal kapsa-
yıcılık yerine mekansal kapa-
lılık tercih edilmiş, bu değer-
li yapılar adeta kaderine terk 
edilmişti. Bu anlayışı değiş-
tirmek üzere Bağlarbaşı Kül-
tür Merkezi’nin teknik, sos-
yal ve mimari detaylarını titiz-
likle ele aldık. Bir yıllık süreç-

te; daha yaşanabilir, modern 
ve adil yönetilen bir Üskü-
dar yaratmak için var gü-
cümüzle çalıştık, çalışma-
ya da devam ediyoruz. Yö-
netimde liyakat ve cin-
siyet eşitliği prensiple-

rini istisnasız bir şe-
kilde uyguladığımız, 

tüm uygulamaları-
mızı şeffaf ve katı-

lımcı bir şekilde komşularımıza 
açtığımız, Üsküdarlılarla doğ-
rudan iletişim içerisinde oldu-
ğumuz, belediye personelimi-
zin refahını artırdığımız başa-
rılı bir dönemi geride bıraktık. 
Güçlü bir yapıyla komşularımı-
zın yanında olmaya başlayan 
iştirak şirketimiz KENTAŞ, ‘Üs-
küdar Yenileniyor’ kentsel dö-

nüşüm başvuru portalımız ve 
iki mahallede açtığımız bilgi-
lendirme ofislerimizle tüm sü-
reçlerde adil ve hizmet odak-
lı bir yaklaşım geliştirdik. Ta-
mamen öz kaynaklarımızla yü-
rüttüğümüz çalışmalar kapsa-
mında Nisan ayı itibarıyla 33 
bağımsız birimde inşa faaliyet-
lerine başlıyoruz. Önümüzde-

ki dönemde bini aşkın bağımsız 
birimin kentsel dönüşüm uzlaş-
ma süreçlerini de tamamlamış 
olacağız.’’

“ESERLERİMİZLE 
VİZYONUMUZU ORTAYA 
KOYMAYA DEVAM EDECEĞİZ”

Ekonomik kısıtlamalara rağ-
men hizmetlerin sürdüğünü 
vurgulayan Dedetaş, “Bu zorlu 
finansal tabloya ve İller Bankası 
tarafından aktarılan payda ya-
pılan kesintilere rağmen, kay-
naklarımızı etkin ve verimli bir 
şekilde kullanarak tüm hizmet-
lerin kesintisiz biçimde sürdü-
rülmesi sağladık. Buna ek ola-
rak yeni hizmetleri de Üsküdar-
lı komşularımıza sunduk. Bu-
nunla birlikte, Üsküdar Bele-
diyesi yönetimini devraldıktan 
çok kısa bir süre sonra Cumhur-
başkanlığı tarafından bir Tasar-
ruf Tedbirleri Genelgesi yayın-
landı. Kreş ve benzeri ihtiyaç-
lar için yeni binalar yapmamız 
bu kapsamda yasaklı hale gel-
miş oldu. Elbette bu durum, bi-
zim Üsküdarlıların ihtiyaçla-
rını karşılamaya dönük adım-
lar atmamızı engellemedi. Üs-
küdarlıların hakkını Üsküdar-
lılara vermek için çıktığımız bu 
yolda hizmetlerimizle, destek-
lerimizle ve eserlerimizle vizyo-
numuzu ortaya koymaya devam 
edeceğiz.’’ dedi.

Üsküdar Çocuk Korosu’ndan 
Unutulmaz Performans

Açılış töreninin ardından, 
Alp Aygün yönetimindeki Üs-
küdar Çocuk Korosu sahne aldı. 
Koro, “Üsküdar’a Giderken”, 
“Gezsen Anadolu’yu”, “Şen Ge-
miciler”, “Skyfall” ve “Yine Yol 
Göründü Gurbete” gibi sevilen 
eserleri başarıyla seslendirdi.

Etkinlik, çiçek takdimi ve 
toplu hatıra fotoğrafı ile sona 
erdi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Bağlarbaşı, yeni yüzüyle Üsküdarlıların hizmetinde

Üsküdar’ın kültür-sanat mekanlarından biri olan 
Bağlarbaşı Kültür Merkezi, Üsküdar Belediyesi 
tarafından kapsamlı bir yenileme ve iyileştirme 
sürecinin ardından düzenlenen törenle yeniden açıldı.
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Cumhuriyet Halk Partisi, 
geçtiğimiz haftalarda aldığı ka-
rarla Türkiye’nin birçok ilin-
de ve İstanbul’un 39 ilçesinde 
“Millet İradesine Sahip Çıkıyor” 
mitingleri düzenleyeceğini bil-
dirmişti. Mitinglerin son adre-
si İstanbul’da Beylikdüzü ilçe-
si oldu. Yaşam Vadisi’nde yapı-
lan mitinge büyük bir kalaba-
lık katıldı.

Mitingde konuşan CHP Ge-
nel Başkanı Özgür Özel, tu-
tuklanan İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu’nun CHP için tek 
Cumhurbaşkanı Adayı olaca-
ğı mesajını verirken, MHP Ge-
nel Başkanı Devlet Bahçeli’nin 
de İmamoğlu üzerinden yargıç-
lara yaptığı çağrıyı da değerlen-
dirdi.

“CHP’NİN A PLANI DA 
İMAMOĞLU’DUR, B PLANI DA 
İMAMOĞLU’DUR”

Özel yaptığı konuşmada 
şunları söyledi;

“Siz meydanlarda oldukça 
cuntanın dizleri titriyor. Çün-
kü bu eylem, darbecilere kar-
şı demokratların eylemidir. Ra-
mazanda kul hakkı yiyenle-
re karşı, muhafazakar demok-
ratların, Türkiye’yi güçsüzleş-
tiren, güçlü bir Türkiye yeri-
ne onu dünyada yalnızlaştıran-
lara karşı milliyetçi demokrat-
ların, toplumsal barışı bozan-
lara karşı Kürt demokratların, 
adaleti ayaklar altına alanla-
ra, ekonomimizi yerle bir eden-
lere karşı sosyal demokratla-
rın, liberal demokratların, sos-
yalist demokratların, bu ülke-
yi seven herkesin birlikte müca-
delesidir bu. Beylikdüzü, o fo-

toğrafın ilk çekildiği yerdir, bu 
akşam en güzel görüldüğü yer-
dir. 19 Mart darbesini hep be-
raber püskürttük, karşımızda 
bir cunta var. Buna karşı dim-
dik ayakta duracağız. O cun-
tayı dağıtana, Ekrem Başkan’ı 
alana, seçim sandığını getire-

ne durmayacağız, durmayaca-
ğız, durmayacağız. CHP’nin A 
Planı da B Planı da C Planı da Z 
Planı da Ekrem İmamoğlu’dur. 
Madem ki 1 milyon 750 bin 
Cumhuriyet Halk Partisi üye-
sinin yüzde 94.5’i sandık ba-
şına gitmiş ve iradesini Ekrem 

İmamoğlu’ndan yana koymuş-
tur. Bundan sonra CHP’nin Ek-
rem Başkan dışında bir seçene-
ği yoktur. O’nu alıp getirmek, 
aday etmek ve hep birlikte ar-
kasında durmak üzere, durma-
mak üzere yola çıkmışızdır. Bu 
akşam burada Beylikdüzü iki 
evladına sonuna kadar sahip çı-
kıyor. Teşekkür ediyoruz. Bu 
kürsü 6 Mayıs 2019 günü ceke-
tini çıkarıp, kollarını sıvayıp 
‘Gençliğimiz var’ diyen Ekrem 
Başkan’ın mazbata iptaline di-
rendiği kürsüdür.”

“SAYIN BAHÇELİ, 3T’YE VAR 
MISIN?”

Özgür Özel Bahçeli’nin açık-

lamalarına da değinerek TRT 
çağrısını bir kez daha yaptı. 
Özel, halkın iradesine sahip 
çıkma çağrısını yineledi. Özel, 
konuşmasında MHP Genel Baş-
kanı Devlet Bahçeli’ye de “3T” 
çağrısı yaptı. 

Özel, Bahçeli’ye seslenerek 
şunları söyledi;

“Sayın Bahçeli’ye tarihi 
bir çağrıda bulunuyorum, var 
mısınız? 3T’ye var mısın Sa-
yın Bahçeli, 3 T’ye? Diyorsun 
ya ‘Özgür Özel cevap versin. 
CHP, Terörsüz Türkiye’ye ne di-
yor?’ Açıkça söylüyorum: Te-
rörsüz Türkiye’ye ben varım. 
Gel, sen de varsan 3T’de bulu-
şalım, Türkiye’nin önünü aça-
lım. Terörsüz Türkiye’ye evet. 
Tutuksuz yargılamaya evet. 
TRT’den canlı yayına evet. Var 
mısın? Sayın Bahçeli, ben ce-
saretimi senin ittifak orta-
ğın gibi ordudan almıyorum. 
O, orduya güveniyor. Ben gü-
cümü Amerika’dan, İsrail’den 

almıyorum. Ben Trump’a da 
Netanyahu’ya da karşı çıkabi-
liyorum. Filistin’in arkasında 
durabiliyorum.

Sayın Bahçeli biz Cumhu-
riyet Halk Partililer gücümü-
zü haklılığımızdan, cesareti-
mizi yol arkadaşlarına duydu-
ğumuz güvenden ve onların te-
miz, çalışkan ve dürüst insan-
lar olduğuna kendi namusu-
muz kadar kefil olabilmemiz-
den alıyoruz. O yüzden senin it-
tifak ortağının, cunta başı Tay-
yip Erdoğan’ın görevlendirdiği 
savcının ve savcıların bütün if-
tiralarını TRT’den sor. Cevabını 
Ekrem Başkan alınlarının orta-
sına yapıştıracak canlı yayında. 
Sayın Bahçeli, demiştin ki, ‘Öz-
gür Özel terörsüz Türkiye’ye ne 
diyor?’ Ben terörsüz Türkiye’ye 
‘evet’ diyorum. Sen de tutuksuz 
yargılanmaya, TRT’den canlı 
yayına ‘evet’ de yarın başka bir 
Türkiye başlasın.”
FAZIL ANIL KILIÇLI / KENT YAŞAM

Törende konuşan Ulaştır-
ma ve Altyapı Bakanı Abdulka-
dir Uraloğlu, bakanlık olarak 
2002’den beri sürdürdükleri si-
vil havacılık politikalarıyla sek-
törü özel işletmelere açarak re-
kabeti teşvik ettiklerini ve ha-
vacılıkta hızlı bir büyüme döne-
mi başlattıklarını söyledi. 

Uraloğlu, Türkiye’nin muh-
teşem bir vizyon projesi ola-
rak 29 Ekim 2018’de kapılarını 
açan İstanbul Havalimanı’nın 
açıldığı günden bu yana ülke-
nin küresel arenadaki vitrini ol-
duğunu kaydederek, sözlerini 
şöyle sürdürdü:

“90 milyonluk yıllık yolcu 
kapasitesiyle Türkiye’yi küre-
sel havacılığın zirvesine taşıdı. 
Milyonlarca yolcuyu ağırlayan 
bu modern yapı, Türkiye’nin 
ekonomik ve kültürel gücü-
nü dünyaya duyururken, ha-
vacılıkta lider bir oyuncu hali-
ne gelmesini sağladı. Açıldık-
tan sonraki ilk senesi olan 2019 
yılında 52 milyon üzerinde yol-
cu ağırlayan havalimanımız, 
2023’te ise 76 milyon üstünde 
yolcuya hizmet verdi. Yıllık 40 
milyondan fazla yolcuya hizmet 
veren Major Havalimanları ka-

tegorisinde 80,1 milyon yolcu 
ağırlayarak kendi kategorisinde 
Avrupa’da ikinci, dünya gene-
linde ise 7’nci sırada yer aldı.”

“KÜRESEL HAVACILIK 
LOJİSTİĞİNDE DAHA KRİTİK BİR 
ROL”

Uraloğlu, İstanbul 
Havalimanı’nda “eş za-
manlı üçlü bağımsız pist 
operasyonları”nın bugün resmi 
olarak başlayacağını kaydede-
rek, şu değerlendirmelerde bu-
lundu:

“Bu, sadece Türkiye için de-
ğil, Avrupa havacılığı için de bir 
ilk olmanın ötesinde, küresel 
havacılıkta da tarihi bir adım 
olacak. Gururluyuz çünkü bu 
uygulamayı ABD’nin ardından 
hayata geçiren tek ülke Türki-
ye oluyor. Artık İstanbul Hava-
limanı trafik hacmiyle olduğu 
kadar operasyonel kapasite ve 
teknik yeterlilik açısından da 
küresel havacılığın en üst ligine 
yükseldi. Bu sistem, aynı anda 
3 uçağın birbirinden tamamen 
bağımsız pistlere iniş veya kal-

kış yapabilmesini sağlayan ile-
ri seviye bir hava trafik yönetim 
teknolojisidir. Bu sistemle hava 
trafik akışı hızlanacak, havali-
manımızın dinamik kapasite-
si önemli ölçüde artacak ve yol-
cularımıza daha hızlı, daha gü-
venli bir hizmet sunulacak. 
İstanbul’un kıtaları birleştiren 
stratejik konumu, bu yeni yete-
nekle birleştiğinde, havalima-
nımız küresel havacılık lojisti-
ğinde daha kritik bir rol üstle-
necek.”
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Özel’den Bahçeli’ye çağrı;
3T’YE VAR MISIN?

‘Millet İradesine Sahip Çıkıyor’ mitinglerinin son adresi Beylikdüzü oldu

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, MHP Lideri Devlet Bahçeli’nin “İmamoğlu suçsuzsa beraat etsin, suçluysa ceza alsın” sözlerini olumlu karşıladı. Yargılamaların gizli tanık 
ifadelerine dayandırılamayacağını vurgulayan Özel, İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu’nun davasının TRT ekranlarından canlı yayınlanması çağrısını yineleyerek “3T” çağrısı yaptı.

Küresel havacılıkta 
TARiHi ADIM

İstanbul Havalimanı’nda üç uçağın birbirinden tamamen 
bağımsız pistlere aynı anda iniş veya kalkış yapabildiği “eş 
zamanlı üçlü bağımsız pist operasyonu” bugün başladı.

İstanbul Havalimanı’nda üç 
bağımsız pistlere aynı anda
zamanlı üçlü bağımsız pist o

Kentsel dönüşümde 
Bakanlık Onaylı

Pamuk İnşaat güvencesi
Pamuk İnşaat, devlet destekli kentsel 

dönüşüm projeleriyle Küçükçekmece başta 
olmak üzere İstanbul’da ön plana çıkıyor.
İvedilikle depreme hazır-

lanması gereken İstanbul’da 
devletin oluşturduğu ‘Yarı-
sı Bizden’ kampanyası büyük 
ilgi görüyor.

Kampanyanın şartlarına 
uygun şekilde projeler üreten 
Pamuk İnşaat da kentsel dö-
nüşümde vatandaşın yanın-
da olduğunu gösteriyor.

Pamuk İnşaat Yönetim 
Kurulu Başkanı ve Küçükçek-
mece Belediyesi Meclis Üye-
si Mehmet Pamuk, proje ala-
nından bir mesaj yayınlaya-
rak kentsel dönüşüm ve gü-
venli yarınlar için çağrıda bu-
lundu.

Pamuk, 
“Küçükçekmece’de gü-
venli yarınlar ve gü-
venli yapıların mima-
rı Pamuk İnşaat aile-
si olarak, Kartalte-
pe Mahallesi Cihan 
Sokak’ta başladığı-
mız projedeyiz. Şu 
anda zemin etüt-
lerini yapıp, dep-
rem güvenlikli 
bir şekilde inşa 
edeceğimiz pro-
jelerle güven-
li yarınlarını-
zı ve güvenli bir 
Küçükçekmece’yi 
inşa yolunda 
emin adımlar-
la ilerliyoruz. Ba-
kanlık onaylı kent-
sel dönüşüm firması 

olarak, sizin de projelerinize 
destek vermeye ve güvenli ya-
rınlarınızı inşa etmede eki-
bimizle birlikte buradayız.” 
İfadelerini kullandı.

anın şartlarına
e projeler üreten 
t da kentsel dö-
andaşın yanın-
gösteriyor.
şaat Yönetim 

anı ve Küçükçek-
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mesaj yayınlaya-

önüşüm ve gü-
r için çağrıda bu-

ece’de gü-
r ve gü-
ın mima-
aat aile-
rtalte-
Cihan
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iz. Şu 

etüt-
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-
-
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İfadelerini kullandı.
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı
Abdulkadir Uraloğlu

Pamuk İnşaat Yönetim
Kurulu Başkanı ve Küçükçekmece

Belediyesi Meclis Üyesi
Mehmet Pamuk
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‘Halkın belediyesi, halkın 
hizmetinde’ düsturuyla yola 
çıkan ve mazbatanın alındığı 
günden itibaren bu yönde ça-
lışan, dayanışmayı, tasarru-
fu ve güler yüzü öncelik yapan 
Çekmeköy Belediyesi, Orhan 
Çerkez’in başkanlığında, her-
kesin kendini iyi hissettiği bir 
Çekmeköy için çalışıyor. 

Çerkez hedefin; huzurlu, 
yeşiliyle nefes alan, gençleriy-
le güçlü ve yüzü gülen bir Çek-
meköy olduğunun altını çizi-
yor.

Çekmeköy’ün geçmişten 
bugüne yaşadığı dönüşüm, 
İstanbul’un kentleşme serüve-
ninin önemli bir parçası. Bir 
zamanlar köy dokusuna sa-
hip olan, şehirleşmenin hız 
kazanmasıyla birlikte nüfusu 
hızla artan Çekmeköy, bugün 
sağlam zemini, doğal doku-
su ve Anadolu kültürünü yaşa-
tan insan yapısıyla öne çıkan 
bir ilçe. 

Çekmeköy Belediye Başka-
nı Orhan Çerkez ile gerçekleş-
tirdiğimiz özel röportajda, il-
çenin temel sorunlarını, son 
dönemde yaşanan ekonomik 
daralmaların belediye hizmet-
lerine etkisini, eğitimden sos-
yal yardımlara kadar yürütü-
len projeleri ve geleceğe yöne-
lik hedefleri konuştuk. Göreve 
gelir gelmez 700 milyon TL’yi 
bulan borç yükü ve ekonomik 
krize rağmen hizmetlerde ak-
samaya izin vermediklerini 
belirten Başkan Çerkez, tasar-
ruf ve üretime dayalı yeni bir 
belediyecilik anlayışıyla ilçeyi 
dönüştürdüklerini vurguladı. 
Kadın, gençlik ve eğitim pro-
jelerine özel önem verdiklerini 
belirten Çerkez, Çekmeköy’ün 
ormanları, temiz havası ve sa-
mimi insanlarıyla İstanbul’un 
yaşaması en keyifli ilçelerin-
den biri haline geleceğini söy-
lüyor. 

İşte, Orhan Çerkez’in kendi 
ağzından Çekmeköy’ün dünü-
nü, bugününü ve yarınını an-
latan o özel röportaj…

GEÇMİŞTEN BUGÜNE 
ÇEKMEKÖY…

1980 yılına geldiğimizde 
burası köydü zaten. Çekme-
köy, köyden öte bir şehir fa-
lan değildi. Daha sonra şeh-
rin gelişmesiyle, büyümesiy-
le, depremin olmasıyla ve ze-
minin sağlam olmasıyla bir-
likte insanlar buraya akın etti. 
Çekmeköy’ün zemini sağlam. 
Ben genel bir analiz yaptır-
dım, yer zeminlerini yoklat-
tım. Çekmeköy, İstanbul’un 
birinci ve ikinci sırasında ze-
mini sağlam olan bir yer. Tabii 
bu yüzden, deprem olduktan 
sonra insanlar can güvenli-
ği için Çekmeköy’e göç etmeye 
başladı. Şehir ilerlemeye baş-
ladı. Burası önce belde oldu, 
daha sonra ilçe oldu. Bir şeh-
ri şehir yapan en önemli ko-
nulardan biri plandır. Eğer bir 
şehrin planını doğru yapar-

sanız, asırlar geçse bile o şe-
hir, şehir olarak kalır. Ama bu 
şehirde dört ayrı plan vardı. 
Meydanı bile yoktu. Plan not-
ları, planlar birbirine uyum 
sağlamıyordu. Birleştiğinde 
de vatandaş mağdur oluyordu. 
Zaten burasının %67’si orman-
larla kaplı. %23-25 yerleşim 
alanı vardı. Arsa stoku var, 
onun da %85’i dolmuş. Yani 
yeni plan yapmamız müm-
kün değil. Ancak var olanı iyi-
leştirme şansımız var. Onunla 
mücadele ediyoruz.

“EN BÜYÜK SORUNLARDAN 
BİRİ OTOPARK”

En büyük sorunlarımızdan 
biri otopark sorunu. Bu başlı 
başına imar durumları… Daha 
sonra da bir sürü göç alması, 
binaların çoğalması, yurttaş-
larımızın buraya gelmesiyle 
araç sayısı fazlalaşınca bura-
da otopark sorunu ortaya çık-
mış. Bölge otoparkı da yok, ay-
rıca vale otoparkı da yok. Böy-
le bir sıkıntımız var. Bunu aş-
maya çalışıyoruz.

Çekmeköy güzel bir ilçe. 
Ormanı bol, havası temiz. 
Herhangi bir fabrikası yok, 
kirli hava yok. Tertemiz bir do-
ğası var. Her tarafı ağaçlar-
la kaplı. İnsanları güler yüz-
lü, tam Anadolu kültürü var. 
Çekmeköy’de olmaktan mut-
luyum. Kazanımlarımızdan 
daha çok mutlu oldum.

“EKONOMİK KRİZ HİZMETİ DE 
ETKİLİYOR”

Göreve geldikten sonra 
çok şeyle karşılaştınız. Bir 
ekonomik kriz patladı, son-
ra tasarruf genelgeleri gel-
di. Bunlar da belediye ola-
rak en çok sizi etkiliyor. Böy-
le bir durumda nasıl bir yol 
izliyorsunuz? Hizmetler ak-
sıyor mu?

Aksamaz olur mu? Her şey 
ekonomiye bağlı. 4 Nisan’da 
mazbatayı aldığımızda bizim 
bir sloganımız vardı: “Halkın 
hizmetinde…” Tabii elimiz-
de SSK’ya verilen borçlar var-
dı. Onun haricinde müteah-
hit firmalara birikmiş borçlar 
vardı. 700 milyon liralık bir 
borç… Başlar başlamaz tasar-
ruf genelgesi… Yeni inşaat ya-
pamıyorsunuz, yatırım yapa-
mıyorsunuz. Onun haricinde 
de geçmişe dönük vergi ve SSK 
borcunu, İller Bankası’ndan 
gelen yardım payımızdan kes-
meye başladılar. Bu, bütçe-
de bir daralma yarattı. Çalı-
şanların sayısı aynı, hizmet 
devam ediyor. Bir taraftan da 
ekonomik kriz var ülkede, bi-
liyorsunuz. Müteahhit firma-
larda da, dünyada olduğu gibi 
Türkiye’de de büyük bir kriz 
var. İnsanlar güven olmayın-
ca para harcamıyor. Büyük fir-
malar vardı, bunlar yaptığı in-
şaatları devam ettiriyor. Bir 
kısmı bitti ama yeni firmalar 
yatırım yapamıyor.

Burada en fazla gelirimiz 
inşaattandı. İnşaat yapıldığın-
da iskan harcı alıyoruz. Diğer 
taraftan da iş yeri açma harcı 
ve iş yeri ruhsatı için bir harç 
alıyoruz. Gelirlerimizin %80’i 
buna bağlı. Şimdi bu taraf-
ta insanlarda para olmayınca, 
ekonomik sıkıntı olunca esnaf 
iş yerini kapatıyor. Rakam top-
layamıyorsunuz, para toplaya-
mıyorsunuz. Yani ekonomi da-
raldıkça bizim elimizi daraltı-
yor, işimizi zorlaştırıyor. Ama 
geldiğimiz günden bugüne ka-
dar hiçbir hizmetimizi aksat-
madık. Sosyal yardımı her za-
mankinden daha çok yaptık. 
Kültür etkinlikleri deseniz, 
daha çok hizmet ettik. Yani bu 
daralmalar bizi daha da kam-
çılıyor. Daha çok hırslanıyo-

ruz. Yoktan var etmeye çalışı-
yoruz.

“BİZ PARA İSTEMİYORUZ, 
YETER Kİ GELİRİMİZDEN 
KESMESİNLER”

Benim yaptığım hizmet 
kime? Halka yönelik. Eğer eko-
nomik durum iyi olsa, hükü-
met adaletli davransa, önceki 
belediye başkanına nasıl dav-
randıysa bize de öyle davran-
sa… Mesela biz geldiğimiz-
de buraya birçok bakanlıktan 
hibe gelmişti, karşılıksız ya da 
şartlı hibeler… Bize de onun 
%50’sini verseler… Hiç verme-
seler bile, gelen gelirimizi kes-
meseler. Tamam, hibe gel-
miyor ama mevcut gelirimiz-
den SSK borcu, şu borç bu borç 
diyerek kesiyorlar. Kısıtlanı-
yor. Bir yandan borç birikiyor, 
müteahhit iş yapamıyor, ge-
lir elde edemiyor. Yani her ta-
raftan bir sıkışıklık var. Ama 
olsun, biz kendi kaynağımıza 
dönüyoruz. Mesela kendi atöl-

yemizi kurduk. Araç bakım 
atölyesi… Fen İşleri Müdürlü-
ğümüzün yaptığı demir ve ah-
şap aksamları kendi atölye-
mizde üretiyoruz. Bazı kaldı-
rımları, bazı işleri ihaleye ver-
mek yerine kendimiz yapıyo-
ruz. Camilerin temizlikleri ön-
ceden ihaleydi, 15 günlük iha-
leler yapılıyordu. Artık kendi 
personelimizle yapıyoruz.

“KADINLAR VE GENÇLER ODAK 
NOKTAMIZ”

Bir taraftan eğitimle ilgi-
li büyük açılımlar yaptık. LGS 
ve üniversite hazırlık kursla-
rı açtık. Kadınlara özel eğitim 
merkezleri, meslek edindir-
me kursları açtık. Onların ha-
yata bağlanması için el eme-
ği, göz nuru dediğimiz meslek 
edindirme kurslarına ağırlık 
verdik. Çok çeşitli dallarda… 
Üstelik bu kurslar, güncel ve 
mesleki kurslar. Yani bugün iş 
yapabileceği, para kazanabile-
ceği, ailesine ve ülke ekonomi-
sine katkı sunabileceği mes-
lekler. Gençlik merkezlerimizi 
de canlandırdık.

Bilim merkezlerimiz… 
Bunlar yoktu. Bunların çoğu-
nu ben sıfırdan yaptım. Bir 
kısmı vardı, iyileştirdim. Yani 
pek azdı. Şu gençlik merkezle-
rinde kütüphanelerimiz var-
dı. Atıl şekilde, hibe karşılığı 
yapılmış çok kütüphane var-
dı. Onları mesela gelen giden 
pek az öğrenci kullanıyor. Me-
sela günde 3 öğrenci, 4 öğren-

ci, 7 öğrenci kullanan kütüp-
haneler var. Zaten 3 kişi çalı-
şıyor orada. Bu da bir kambur 
olduğu için bazılarını tasarru-
fa gittik, bunları merkez ala-
nından aldık. Diğer kültür kü-
tüphanelerimizi güncelledik. 
16 saat, 18 saat çalışan kütüp-
hanelerimiz var. AR-GE mer-
kezimiz var. Uzay ve Tekno-
loji Merkezimiz 24 saat açık. 
Gençleri önceleyen spor okul-
larımız var. Mesela biz geldiği-
mizde komple spor kompleks-
leri e-spor kulüplerine veril-

mişti. Biz onları aldık, kendi-
miz öğrencilerimize, çocukla-
rımıza eğitim veriyoruz. Spo-
run 12 dalında eğitim veriyo-
ruz. Burada antrenörlerimiz 
var, çok başarılı, uluslarara-
sı madalyası olan, başarı kaza-
nan antrenörler, hocalar var. 
Çocuklarımız çok iyi bir spor 
aktivitesi ve spor etkinlikleriy-
le bizimle oluyorlar.

“EKREM BAŞKANIMIZ BİZE 
REHBERLİK ETTİ”

Bu aktiviteler yaz tatille-
rine mi yoksa normal döne-

me mi?
Yaz var, kış okullarımız 

var. Kış okuluna 2500 öğrenci-
miz katılmıştı. Yazımız devam 
ediyor. Tabii geldiğimizde kreş 
de yoktu. Yarım kreşimiz var-
dı, onu tamamladık. Ayrıca 
Alemdağ’da bir binamız vardı, 
kullanılmıyordu, atıl durum-
daydı. Orayı kreş haline getir-
dim, tadilat yaparak. İki tane 
kreşimizi hazır ettik. Burada 

160 tane öğrencimiz kreşe baş-
ladı, 5-6 ay oldu. Onun hari-
cinde 4 tane kreşimizin kaba 
inşaatı devam ediyor. 3 tane 
de binadan kreşe dönüştüre-
ceğimiz projelere başlıyoruz. 
Yani 9 tane kreşimiz olacak. 
Çekmeköy Beyazana Kreşimiz 
2026 yılında hizmete girecek.

Ayrıca Büyükşehir Beledi-
ye Başkanımız Sayın Ekrem 
İmamoğlu’nun projeleri dahi-
linde, biliyorsunuz, bize reh-
berlik etti. Kreş projeleri onun 
düşünceleri… İki tane kreş Bü-

yükşehir Belediye Başkanımı-
za ait. Yani toplamda 11-12 
tane kreşimiz olacak bu sene.

“YENİ MEYDAN PROJESİ”
İlçe dört beldeden oluş-

tuğu için bir plan sıkıntı-
sı, bütünlüğü yok dediniz. 
Bir de meydanlar yok dedi-
niz. Ben de az önce sizi bele-
diyenin önünde şu meydan-
da gördüm. Orada bir incele-
me yapıyordunuz, çok da gü-
zel bir meydan olmuş. Kısa-
ca burayı da bir anlatır mı-
sınız?

Tabii… Biz geldiğimizde 
burasının tamamı bitmemiş-
ti. Altta dükkanlar var, oto-
parkı bitmişti, diğer %70’i bit-
mişti, %30’unu biz tamamla-
dık. Tasarımını biz yapıyoruz. 
Meydan olacak burası. Yani 
artık etkinliklerin yapılacağı, 
23 Nisan, 29 Ekim milli bay-
ramlarda bu etkinlikleri bu-
rada yapacağız. Çocuklarımız 
burada olacak. Burası bir şehir 
meydanı görevi görecek. En 
büyük meydan burası, başka 
meydanımız yok. Taşdelen’de 
bir meydanımız var, tüm tö-
renler orada yapılıyor ama çok 
küçük. En fazla 100 metrekare 
bir yerde sıkışıyoruz. Eskiden 
beri yapılmış. 30 yıldır buraya 
hizmet edenler bir tören alanı 
yapamamış, yapılmamış. Biz 
onu yapıyoruz.

Bu sizin bir imza projeniz 
olmuş oluyor, doğru mu?

Doğru. Önceden vardı, biz 
onu alan olarak dizayn ettik. 

Burası tamamıyla yeşil olacak. 
İnşaat halindeydi. Bayağı bir 
keşif bedeli vardı. Onu da iptal 
ederek kendi imkânlarımızla 
yaptık. Daha ucuz fiyata iha-
leye çıkardık, çok da büyük ta-
sarruf ettik burada. Amacı-
mız tasarruf, kendi gücümü-
ze dönmek. Yani bir taraf-
tan kaynaklarımız kısıldıkça 
biz de kendi gücümüzle, ken-
di beynimizle, kendi eleman-
larımızla bu işleri yapmaya ça-
lışıyoruz.

BUNDAN SONRA ÇEKMEKÖY’Ü 
NE BEKLİYOR?

Önümüzdeki dönemde 
Çekmeköy halkını bekleyen 
projeler nelerdir?

Öncelikle ben geldiğim-
de de söylemiştim; eğitim, ka-
dın, gençlik… Bunlara ağır-
lık veriyorum. Bilim merkez-
lerimiz var, eğitim merkezle-
rimiz… Şimdi bunlarla toplu-
mun geleceğini garanti altı-
na alabiliyorsunuz. Yani eko-
nomik olsun, eğitim olsun, 
çocukların eğitim eşitsizliği-
ni gidermesi olsun, bilim ve 
teknolojiyle buluşması olsun, 
sporla buluşması olsun… Bun-
lar bir toplumun var olmasını, 
gelişmesini gösteren dallar. 
Ağırlığı onlara verdim.

Bir taraftan da sosyal yar-
dımlar var. Sosyal hizmetler 
açısından insanlar zor durum-
da. Evinde yemek yapamayan 
yurttaşlarımız var, yaşlı insan-
lar… Biz bunlara sıcak yemek 
gönderiyoruz. Aşevi’ni faaliye-
te geçirdim. Aşevi’ne hibe bu-
lunan çok değerli yurttaşları-
mız var. Onların sayesinde, bi-
zim belediyemizin katkısıy-
la birlikte sıcak yemek veriyo-
ruz yaşlılarımıza. Evde yemek 
yapamayanlara yapıyoruz. Ya-
pabilenlere de kuru gıda yardı-
mında bulunuyoruz. Yaşlıları-
mızın evlerini temizletiyoruz. 
‘Emekli Kültür Evi’ni başlat-
tım, orada insanlarımız beda-
va tıraş oluyor. Ayrıca çay kah-
ve ucuz; sadece 5 lira. Onun 
haricinde dama, tavla, bağla-
ma dersleri, etkinlikler, mü-
zik, koro çalışmaları… Bir ta-
raftan da teknolojik hizmet-
ler, akıllı telefon eğitimi, sağ-
lık taramaları, yönlendirme-
ler var.

Bu, ‘Emekli Kültür Evi’ 
olarak mı geçiyor?

Aynısını Ataşehir’de yap-
mıştım. Oradan örnek aldım. 
Orada bir özel işletme vardı, 
yaşlı insanlarımız oturduğu 
parkın içindeydi. Orayı tah-
liye ettim, orayı halka verdik 
ve ‘Emekli Kültür Evi’ni yap-
tım. Çok da güzel, işlevine uy-
gun kullanıyoruz. Çok da mut-
lu insanlar.

Son olarak Çekmeköy 
halkına burada ne söylemek 
istersiniz?

Çekmeköy halkına saygı ve 
sevgilerimi sunuyorum. Çek-
meköy güzel bir yer. Bizi ta-
kip etsinler. Bizimle iletişime 
geçsinler. Güzel olan her şey-
de yanımızda olsunlar. Bizim 
görmediğimizi, bilmediğimizi 
bizlere öğretsinler, göstersin-
ler. Yönetime katkı sunsunlar. 
Birlikte yapalım. Bizim yapa-
cağımız hizmeti onaylasınlar. 
Yönetime, idareye katkıda bu-
lunsunlar. Birlikte yapalım. 
Birlikte mutlu olalım. Birlikte 
yüzümüz gülsün diyoruz.

Halkın belediyesi, halkın hizmetinde;

Çekmeköy Belediye Başkanı Orhan Çerkez, gazetemize özel açıklamalar yaptı. Göreve gelişinden bugüne ilçede 
yapılanları ve bundan sonra yapılacakları detaylı bir şekilde bizimle paylaşan Başkan Çerkez, tasarruf genelgesi 
ve hükümetin SGK gibi borçları istemesiyle daralan bütçeye rağmen hizmetlerin durmadığını ifade etti.

Her şeyHer şey ‘Güler yüzlü Çekmeköy’‘Güler yüzlü Çekmeköy’ içiniçin
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